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MİSYONUMUZ
Üyelerimizin odaya aidiyetlerini artırmak, Yerel Yönetim, borsa, diğer 
meslek odaları, sivil toplum örgütleri ve kentin yönetimindeki diğer tüm 
unsurlar ile ortak bir güç oluşturmak üzere birleştirici ve yönlendirici 
olmak, Böylelikle yöresel kalkınmayı sağlamak ve bunda öncü rolü 
üstlenmek, Yöre verilerini sağlam temelli istatistiki veri tabanına 
kavuşturmak, Üyelerin bağlı olduğu sektörlerde takipçi olarak ulusal ve 
uluslararası düzeyde gelişmeleri üyelerine aktarmak, eğitim faaliyetleri ile 
yayılımcı olmak ve oda faaliyetlerini, sistemli, planlı ve ilkeli bir çalışma 
disiplini içinde yerine getirmek.   

VİZYONUMUZ
KTSO olarak yönetimimiz dönemi sonuna kadar, kayıt dışı ekonomi ile 
mücadele ederek, Karacabey Bölgesi’ nin verimliliğini Odamız çalışmaları 
sayesinde artışını kanıtlayacak verileri ortaya koymak ve gerek TOBB çatısı 
altında gerekse Ulusal mecrada örnek Ticaret ve Sanayi Odası olmak.

KARACABEY TİCARET VE SANAYİ ODASI
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YÖNETİM KURULU

Yönetim Kurulu Başkanı
Naci GÜNCÜ

Yön. Kurulu Sayman Üyesi
Hüseyin Fikri SEZER

Yön. Kurulu Bşk. Yrd.
Feti TOPRAK

Yönetim Kurulu Üyesi
Enver KARTAL

Yönetim Kurulu Üyesi
Servet Engin BEZEK

Yönetim Kurulu Üyesi
Ömer KAZANGİL

Yönetim Kurulu Üyesi
Ahmet TUNA
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BAŞKANDAN

Değerli Üyelerimiz,

2014 yılında çalışmalarına başladığımız, İlçemiz Belediye Başkanlığı, Ticaret Borsası, kamu 
kuruluşları ve sivil toplum örgütleri ile birlikte uyumlu çalışmamızın önemli bir göstergesi 
olarak gördüğüm ve Uludağ Üniversitesi ile beraber hareket ettiğimiz Karacabey Sempoz-
yumu tamamlanmış bulunmaktadır. Sempozyumun Karacabey’ in geleceğine ışık tutan bir 
kaynak olacağını düşünerek emeği geçen tüm katılımcılara bir kez daha teşekkürlerimi su-
nuyorum.

Odamızın hizmet kalitesinin artmasının temel göstergeleri olan TSE Denetimi ve Akreditas-
yon Denetimlerinin yıl içerisinde başarı ile gerçekleştiğini belirtmek isterim. Yönetim Ku-
rulu, Meclis Kurulu ve personellerimiz ile kaliteli hizmet anlayışı ile yürütülen çalışmaların 
neticelerini almanın haklı gururunu yaşıyoruz.

2015 yılında gerçekleşen genel seçimlerin ülkemiz adına hayırlı olmasını dileyerek yıl içeri-
sinde gerçekleşen ziyaretler, toplantılar, eğitimler ve faaliyetlerin yer aldığı faaliyet raporu-
muzu sizlere sunarken sağlık ve afiyet ile güzel bir yıl geçirmenizi temenni ediyorum.

Saygılarımla,        

 Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası  
 Yönetim Kurulu Başkanı  
  Naci Güncü
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Meclis Başkanı
Asım ÜNEN

Meclis Başkan Yardımcısı
Uğur KOÇAK

Meclis Üyesi
H. Fikri SEZER

Meclis Üyesi
Ömer KAZANGİL

Meclis Katip Üye
Sezgin PARLAKLAR

Meclis Üyesi
Naci GÜNCÜ

Meclis Üyesi
Feti TOPRAK

Meclis Üyesi
Enver KARTAL

Meclis Üyesi
S. Engin BEZEK

Meclis Üyesi
Ahmet TUNA

Meclis Üyesi
Muhammer ÜSTÜNDAĞ

Meclis Üyesi
Ümüt VURAL

Meclis Üyesi
İsmail ÜLKER

Meclis Üyesi
Nejat DEVECİ

Meclis Üyesi
İlhan ELBİR

Meclis Üyesi
Bülent ŞEN

Meclis Üyesi
Atalay ÇETİN

Meclis Üyesi
Serhat ERDEM

Meclis Üyesi
Selçuk ERARSLAN

Meclis Üyesi
Vedat TEZOL

MECLİS KURULU
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Değerli Üyelerimiz, Sevgili Karacabeyliler,

Geçtiğimiz sene gerçekleşen seçimler neticesinde oluşan yeni hükümetin ülkemiz adına ha-
yırlı olmasını dileyerek ekonomide can alıcı unsurlar olan güven, huzur ve istikrarın sağlan-
masını bu vesileyle temenni ediyorum. 

Bilindiği üzere odamızın en önemli faaliyetlerinden olan Karacabey Sempozyumunu 2015 
yılı içerisinde tamamlamış bulunmaktayız. Uzun bir süreç içerisinde gerçekleşen bu sem-
pozyumu; ilçemizin değerleri, beklentileri, tehditleri gibi birçok unsuru içinde barındıran 
yol haritası olarak görüyoruz. Bu çalışmalarda emeği geçen tüm yetkili kişilere bir kez daha 
teşekkürlerimi sunuyorum.

Yapımı devam eden İzmir-İstanbul otobanı ve Bursa’ nın büyümesi ile sınırlarımıza biraz 
daha yaklaşması neticesinde ilçemiz de günden güne gelişmektedir. Bu doğrultuda üye sa-
yımız artmakta, odamızın işlem hacmi de büyümektedir. Artan iş hacmine rağmen kaliteli 
hizmet anlayışını her zaman ilke edinen odamız personellerini, başarılı ile geçen TSE ve Ak-
reditasyon denetimleri nedeni ile tebrik ediyorum.

Değerli Üyeler,

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Üyelerimiz adına 2016 yılının hepinize sağlık, 
mutluluk ve huzur ile geçeceği güzel bir yıl olmasını diliyorum.

Saygılarımla

 Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası
 Meclis Başkanı
 Asım Ünen

MECLİS BAŞKANINDAN
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MESLEK KOMİTELERİ

1. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Serhat ERDEM  

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Özkan GÜLDEREN         

Meslek Komitesi Üyesi Nejat DEVECİ            

Meslek Komitesi Üyesi Selçuk ERASLAN

Meslek Komitesi Üyesi İsmet ALPAT 

Meslek Komitesi Üyesi Murat COŞAN

Meslek Komitesi Üyesi                         Tuncay ORUÇ

2. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Semih UZUNOĞLU

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Gökçen OSKAY         

Meslek Komitesi Üyesi Yusuf GÜN              

Meslek Komitesi Üyesi Yener UNCU

Meslek Komitesi Üyesi Bülent ŞEN

Meslek Komitesi Üyesi Servet Engin BEZEK

Meslek Komitesi Üyesi İsmail ÜLKER

3. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Serkan ACAR

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Osman IŞIK

Meslek Komitesi Üyesi Uğur KOÇAK

Meslek Komitesi Üyesi İlhan ELBİR

Meslek Komitesi Üyesi Muammer ÜSTÜNDAĞ

Meslek Komitesi Üyesi Mesut KANKILIÇ

Meslek Komitesi Üyesi Mustafa ARİFOĞULLARI

4. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Halit EROL

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Şadi GÜNCÜ

Meslek Komitesi Üyesi Enver KARTAL

Meslek Komitesi Üyesi Suat YILMAZ

Meslek Komitesi Üyesi Naci GÜNCÜ
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MESLEK KOMİTELERİ

5. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Ahmet TUNA  

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Gökhan BİLİR         

Meslek Komitesi Üyesi Ömer KAZANGİL          

Meslek Komitesi Üyesi İbrahim GÜMÜŞ 

Meslek Komitesi Üyesi Serdar ORUÇ 

6. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Ufuk KİLCİ

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Emre ÇATAK   

Meslek Komitesi Üyesi Asım ÜNEN              

Meslek Komitesi Üyesi Ümüt VURAL 

Meslek Komitesi Üyesi Fedai YİĞEN

Meslek Komitesi Üyesi Atalay ÇETİN 

Meslek Komitesi Üyesi Metin GÜNDÜZ

7. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı Nuri ÇİFÇİ

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Süleyman YÖRÜR

Meslek Komitesi Üyesi Mahmut Çayır  

Meslek Komitesi Üyesi Feti TOPRAK

Meslek Komitesi Üyesi Vedat TEZOL  

8. Meslek Komitesi

Meslek Komitesi Başkanı İsmail Celalettin UĞUROĞLU

Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Kadri MASALCI

Meslek Komitesi Üyesi İsmail AŞIKER

Meslek Komitesi Üyesi Hüseyin Fikri SEZER

Meslek Komitesi Üyesi Sezgin PARLAKLAR
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İstatistik Verileri

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası
İstatistik Verileri
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İstatistik Verileri
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Genel Sekreterlik ve Hizmetler

Genel Sekreter
Özgür CARLI

Müstahdem
Fatih ERİM

Ticaret Sicil Müdürü
Cevat MIRZA

Ticaret Sicil Müdür 
Yardımcısı

Burak BAYDEMİR

Kalite ve Akreditasyon 
Sorumlusu

 Özcan KOZLUCA

2015 Yılı Oda Hizmetleri;   Ticaret Sicil Müdürlüğü Hizmetleri;

• 172 Adet Dolaşım belgesi verildi • 461 adet Ticaret sicil tasdiknamesi hazırlandı

• 46 Adet Kapasite raporu tanzim edildi • 315 Adet Yetki belgesi düzenlendi

• 15 Adet Ekspertiz raporu verildi • 201 Adet Değişiklik tescili yapıldı

• 17 Adet İş makinesi tescili yapıldı • 112 adet Ortak pay durum belgesi düzenlendi

• 117 Adet Yeni üye kaydı yapıldı • 89 Adet İhale durum belgesi düzenlendi

• 67 Adet Üye kaydı terkini yapıldı • 953 Adet Suret tasdiki yapıldı

• 542 Adet Oda sicil belgesi tanzim edildi • 16 Adet 120. madde belgesi düzenlendi

• 512 Adet Suret Tasdiki yapıldı • 4 Adet 111.madde belgesi düzenlendi

• 69 Adet Kamu ihale yeterlilik belgesi hazırlandı

• 5 Adet Yerli malı belgesi tanzim edildi

• 7 Adet Fiili üretim ve tüketim raporu tanzim 

edildi

• 1 Adet Rayiç fiyat onayı tanzim edildi

• 1 Adet İmalat yeterlilik belgesi tanzim edildi

• 1 Adet Azami fiyat tarifesi tanzim edildi
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Temel Yeterlilikler

1-TEMEL YETERLİLİKLER
1.1-Yönetim ve Oda Mevzuatı
Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası üyelerinin ve bölgenin önceliklerini gözeterek ortaya koymuş olduğu 
misyonu, vizyonu ve Kalite Politikası ile çalışma ve faaliyetlerindeki önceliklerini ISO 9001:2008 Kalite 
Yönetim Sistemi gereğince belirlemiştir. Bu misyon, vizyon, taahhüt ve politikalar yılda 2 kez düzenlenen 
YGG Toplantılarında ayrıca gözden geçirilmektedir. Odamız 5174 sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
ile Odalar ve Borsalar Kanununa bağlı kalarak görevlerini yürütmektedir. Odamız, İç Yönergesinde yasal 
kanunlara riayet ederek kurumun yapısını, görev ve yetkilerini, çalışma esaslarını ortaya koymaktadır. 5174 
sayılı yasa, yönetmelik ve genelgeler doğrultusunda yapılan Oda hizmetleri, 5174 sayılı kanun, yönetmelikler, 
Meclis, Yönetim Kurulu, Meslek Komiteleri, İnceleme Komisyonları toplantı kayıtları, hazirun listeleri, karar 
defterleri, personel dosyaları, denetleme defteri, Kamunun denetim kayıtları bu madde ile ilişkilendirilebilir.

Odamızda; her haftanın Pazartesi günü Yönetim Kurulu, her ay düzenli olarak Meslek Komiteleri toplantıları 
ve akabinde her ayın son Pazartesi günü Meclis Kurulu toplantıları belli bir gündem dâhilinde yapılmakta 
ve toplantılara katılımlar hazirun cetvelleri ve toplantı katılım takip çizelgesi ile takip edilmektedir. Hedefler 
Haziran ve Aralık aylarında yapılan YGG Toplantılarında takip edilmektedir.

1.2-Mali Yönetim
Odamız bütçesi her Mali Yıl öncesi Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği esasları doğrultusunda denk bütçe 
esasına göre hazırlanmaktadır. 

Odamızın mali politikalarını belirleme ve yürütmedeki yetkili organları 5174 sayılı TOBB Kanununa, 
yönetmeliklere ve Oda İç Yönergesine mutlaka bağlı kalmaktadır. 

Odamızın Mali Politikasını 5174 sayılı kanunun vermiş olduğu yetki ile üyelerinden aldığı kayıt ücreti, yıllık 
aidat, munzam aidat, yapılan hizmetler karşılığı alınan ücretler, belge bedelleri, iştirakler ve sair gelirlerden 
oluşan kaynakları ile amaçlarını yerine getirmek üzere yapacağı harcamalar oluşturmaktadır. 

Odamızda harcamalar Bütçe talimatı doğrultusunda Genel Sekreter ve görevli Yönetim Kurulu Başkanı 
ya da Vekilinin müşterek onayı ile yapılmakta, haftalık yapılan ödemeler Yönetim Kurulu Kararlarından 
geçirilmektedir. Aylık olarak Gelir-Gider gerçekleşmeleri düzenlenen tablo ile Meclis toplantısında 
görüşülerek onaylanmaktadır. 

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası mali işleri ve riskleri; Muhasebe Yönetimi, Finansal Yönetim ve Risk 
Yönetimi olarak 3 başlıkta yönetilmektedir.

BÜTÇE GERÇEKLEŞMELERİ

YILLAR BÜTÇE FİİLİ GELİR B/F ORANI FİİLİ GİDER B/F ORANI BÜTÇE ARTIŞ ORANI

2011 495.000,00 671.431,57 135,64% 362.168,98 73,17% 7,61%

2012 635.000,00 702.130,85 110,57% 565.736,20 89,09% 28,28%

2013 725.000,00 783.299,09 108,04% 532.166,61 73,40% 14,17%

2014 800.000,00 787.179,09 98,40% 723.384,51 90,42% 10,34%

2015 800.000,00 930.839,66 116,35% 775.531,25 96,94% 0,00%



Dünyada eşine ender rastlanan longoz (su basar ormanı), hem su yüzeyindeki nilüferlere hem de 
bu doğa harikasının dinginliğini mesken tutan sakarca ördek, yeşilbaş, pelikan, saz tavuğu, kara 
leylek gibi birbirinden farklı canlı türlerine Karacabey’ de ev sahipliği yapıyor. 

Türkiye’deki 4 longozdan biri olan ve Dalyan Gölü’nden beslenen “Karacabey Longozu”, ilçe merkezine 25 
kilometre uzaklığındaki Bayramdere Mahallesi sınırları içinde bulunuyor.

Karacabey Longozu
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Temel Yeterlilikler

1.3-İnsan Kaynakları Yönetimi

8. Dönem Oda / Borsalar Akreditasyon Denetimi Öncesinde Eğitimde Bir Araya Geldi 

Karacabey TSO Raportör ve Eksperleri Eğitimde 

KTSO, 5174 sayılı kanuna göre; personel politikası-
nı genel olarak onaylı Oda İç Yönergesinde yer alan 
personele ilişkin hükümlerle belirlemiştir. Personel 
alım işlemleri ihtiyaçlar doğrultusunda anılan hü-
kümler ve KYS İşe Alma Prosedürü çerçevesinde ya-
pılmaktadır. Odamızda mevcut birimler için görev 
tanımları birim bazında oluşturulmuş, personelin 
görevleri, vekâlet durumları ve yetkinlikleri belir-
lenmiştir. Stratejik Plan ve görevlendirmeler sonucu 
belirlenen görevler,  görev talimatlarına eklenmiştir. 
Ayrıca Proses talimatlarında yapılacak işler ve so-
rumluları belirtilmiştir.

Odamız personel sistemi, planlı ve plansız eğitim-
lerle personelin kendini geliştirmesini teşvik etmek-
tedir. Odamız bünyesinde 1 orta öğretim, 1 lise, 2 
lisans ve 1 yüksek lisans mezunu olmak üzere 5 per-
sonel görev yapmaktadır. Personelimize yılda 2 kez 
Çalışan Memnuniyet Anketi yapılmakta ve sonuçlar 
YGG Toplantılarında değerlendirilmektedir. Perso-
nellerimizin çalışmalarını verimli yürütebilmesi ve 
sürekli gelişim göstermesi amacıyla kurum içi ve 
kurum dışı eğitim faaliyetlerine katılmaları sağlan-
maktadır.

TOBB Oda / Borsa Akreditasyon Sistemi Çalışmaları 
kapsamında 8. dönemde yer alan oda / borsaların 
Genel Sekreter ve Akreditasyon Sorumluları için 
“Denetimler Öncesi Bilgilendirme Eğitimi” 27-
28 Mart tarihlerinde Kayseri Ticaret Borsası ev 
sahipliğinde gerçekleştirildi.

Genel Sekreterimiz Özgür Carlı ile Kalite ve 
Akreditasyon Sorumlumuz Özcan Kozluca’ nın da 
katıldığı eğitimde Kayseri Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Şaban Ünlü eğitim öncesi yaptığı 
konuşmada oda / borsa personellerine denetimler 
öncesi başarılar diledi. Bu yıl gerçekleştirilecek olan 

8. Dönem  Oda / Borsa Belge Yenileme Denetimlerini 
etkinleştirmek amacıyla düzenlenen eğitim 
süresince, Akreditasyon Standardı gereklilikleri 
detaylı olarak paylaşıldı. 

Sanayi Veri Tabanındaki bilgilere kaynak teşkil 
eden kapasite raporlarını hazırlayan raportör ve 
eksperlerin eğitimleri TOBB’da gerçekleşti.

Türkiye genelinde TOBB’a bağlı odalar bünyesinde 
faaliyet gösteren 1100 mühendisin eğitim aldığı 
belirtilirken Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’nın 
kapasite raporlarının hazırlanmasında görev alan 
raportör ve eksperler de eğitimdeki yerlerini aldı. 
İki gün süren eğitimlerde; Kapasite Raporu ve İlgili 
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Temel Yeterlilikler

1.4-İş Planlaması ve Yönetimi

4.Antalya Akreditasyon Çalıştayı’ na Personelimiz Özcan Kozluca Katıldı

Stratejik Plan Çalışmaları Başladı

Mevzuat 1, Kapasite Raporu ve İlgili Mevzuat 2, 
Gıda Sanayi Kriterleri, Ağaç, Kağıt ve Plastik Sanayi 
Kriterleri, Kimya Sanayi Kriterleri, Metal Olmayan 

Ürünler Sanayi Kriterleri, Metal ve Makine Sanayi 
Kriterleri, Tekstil Sanayi Kriterleri ve TOBB’un 
çalışmaları hakkında bilgiler verildi.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB), Oda/
Borsa Akreditasyon Sistemi çalışmaları kapsamında, 
191 Akredite oda ve borsanın genel sekreter ve 
akreditasyon sorumluları için düzenlediği 4. Antalya 
Akreditasyon Çalıştayı, 5-7 Ekim 2015 tarihlerinde 
gerçekleştirdi.

TOBB Reel Sektör Araştırma Geliştirme ve Uygulama 
Dairesi Başkanı ve Akreditasyon Kurulu Üyesi Fatih 
SOYSAL’ ın da katıldığı çalıştaya 280 kişi katılırken 
odamızın Kalite ve Akreditasyon Sorumlusu Özcan Kozluca da eğitimde yer aldı.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası 2012-2015 yılları için 4 yıllık Stratejik Planını hazırlamıştır. Stratejik Plan; 
KTSO tarafından kamu kurum ve kuruluşlarının, meclis üyelerimizin, paydaşlarımızın ve personelimizin 
görüşleri ve yapılan anketler doğrultusunda katılımcı bir yaklaşımla hazırlanmıştır.

4 Yıllık (2016-2019) Stratejik Plan hazırlık çalışmaları başlamış, bu kapsamda iç ve dış paydaşlarla toplantılar 
gerçekleştirilmiştir.

Odamızın 2016-2019 yıllarına ait faaliyetlerinin 
belirlenmesi için Stratejik Plan çalışmaları 
kapsamında ilk oturum meclis üyelerimiz ile 
gerçekleşti. TOBB ETÜ SEM Eğitmeni Dr. Yüksel 
Vardar’ ın katkılarıyla odamızın geleceğine ışık 
tutacak bu çalışmada iç paydaşlar olarak personel 
ve meclis üyeleri tarafından odanın güçlü ve zayıf 
yönleri değerlendirildi. 

Stratejik Plan çalışmaları kapsamında dış paydaşlar 
ile yapılan toplantıya Karacabey Kaymakamı 
Dr. Yusuf Gökhan Yolcu ile kamu kurumlarının 
yetkilileri ve siyasi partilerin yetkilileri katıldı. 
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1.5-Haberleşme ve Yayınlar
Odamız faaliyetlerini üyelere aktarmak, çalışmalarında etkinliğini arttırmak, Stratejik Plan ve İş Planında 
yer alan hedeflere ulaşabilmek üzere hazırlanan iletişim planı, KTSO Haberleşme ve Yayın Stratejisi ve Planı, 
Kalite Yönetim Sistemi içerisinde oluşturulmuştur. Odamızda haberleşme araçları olarak; web sayfamız, 
yazılı ve görsel medya bültenleri, duyurular, haberler, öneri ve şikâyet kutusu, faks, SMS servisi ve E-postalar 
kullanılmaktadır. Üyelerimiz ile etkili ve kolay iletişimi sağlamak üzere kayıtlı e-posta ve GSM numara 
sayısını arttırmak için üye bilgi güncelleme çalışmamız tüm yıl boyunca devam etmiş ve 2012 yılında 11 
konuda % 81, 2013 yılında 26 konuda % 82, 2014 yılında 92 konuda % 89 (20211 / 22681) olan SMS teslim 
etme oranımız 2015 yılında 218 konuda % 93’e (25705 / 23891) ulaşmıştır. Kayıtlı e-posta sayısı ise 2012 
yılında 139 iken önce 2013 yılında bu rakam 371’e, 2014 yılında 432’ye, 2015 yılında ise 468’e ulaşmıştır. 
Oda faaliyetlerinin paylaşılmasında Basın ile güçlü bir işbirliği sağlanmaktadır. Basında çıkan haber, duyuru 
ve bültenler, Basın Kupür Arşiv Klasörlerinde düzenli olarak arşivlenmektedir. Ayrıca internette yer alan 
haberler dijital olarak kayıt altına alınmakta ve arşivlenmektedir. Tüm duyuru, haber ve bültenler oda 
web sayfasında da yayınlanmaktadır. KTSO 2015 yılında 31 konuda 17’si ulusal basın olmak üzere 76 kez 
basında haber olarak yer almış; 34 konuda 56’sı ulusal basın olmak üzere 287 bülteni yayınlanmış; web 
sayfasında ise bu bülten ve haberlerin 49’u ve 103 adet de Üye duyurusu yayımlanmıştır. Üye memnuniyet 
anketinde üyelerimize nasıl ulaşmamız istendiği sorulmuş ve % 71 oranında SMS, % 45 oranında e-posta, 
% 30 oranında basın, % 27 oranında da web sayfası yolu ile cevabı alınmıştır. Etkinliklerimiz bu çerçevede 
üyelerimize duyurulmaktadır.

1.6-Bilgi ve İletişim Teknolojileri Kullanımı
Odanın teknolojik altyapısını; 7 ad. masa üstü bilgisayar, 1 notebook bilgisayar, 2  Server, 1’i renkli 3 adet 
lazer yazıcı, 1 deskjet yazıcı, 1 kimlik kartı yazıcısı, 1 çok fonksiyonlu fotokopi makinası, 3 projeksiyon, 1 
presenter, 1 faks makinesi, 1 ad. smart tv, 1’i bağımsız 1’i konferans salonunda kurulu 2 ses sistemi, 1 ad. 
harici yedekleme disk, tam otomatik harici jeneratör ve güç kaynakları, santral sistemi, yangın alarm sistemi, 
su baskını alarm sistemi ve ulusal ağa bağlı güvenlik sistemi oluşturmaktadır. Tüm teknolojik donanımların 
bakımları yapılan anlaşmalar çerçevesinde düzenli olarak yapılmaktadır. Odada üyelere ait verileri, faaliyet 
geçmişleri ve ilişkileri takip etmek, güncel raporlama yapabilmek üzere TOBB tarafından hazırlanan üye ve 
muhasebe programı kullanılmaktadır. Odamızın web sitesi yabancı dil desteği ve üyelerimizin ihtiyaçları 
göz önünde tutularak hazırlanmıştır. Odamızda yapılan tüm işlemler ile ilgili olarak gerekli evraklar ve 
örnekler, güncel olarak tutulan ve çok amaçlı sorgulama imkanı bulunan üye veri tabanı, üyelerimizin 
online kullanabilecekleri istek, şikayet ve öneri sayfaları ile online anket, üyeleri ilgilendiren konularda yerel, 
ulusal ve uluslar arası duyurular, odamız ile ilgili haberler ve e-bültenler, işbirliği teklifleri başta olmak üzere 
ekonomik araştırmalar ve istatistikler, Nace kod sistemi ve daha bir çok hizmet etkin olarak sunulmaktadır. 
Web sitemizin adresi odamızda yapılan tüm yazışmalarda(antetli kağıtlar ile) ve verilen belgelerde yer 
almaktadır. Risk Değerlendirme ve Analiz ilgili prosedür çerçevesinde yapılmıştır. Bilgi sistemleri ve Acil 
Durum Müdahele Prosedürü ile olası sorunlar ve yapılması gerekenler tespit edilmiştir. Bilgi Güvenliği ve 
Kabul Edilebilir Kullanım Politikası ile tüm ilgililere gerekli bildirimler yapılarak gereğine riayet edilmesi 
sağlanmaktadır.
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1.7-Üye İlişkileri
Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası vizyonu ve misyonu gereği üye memnuniyetini sağlamak üzere üyeleri ile 
mümkün olan her ortamda ilişki kurmayı ve ilişkilerini geliştirmeyi hedeflemektedir. Bunu gerçekleştirmek 
üzere etkinlikler düzenler, düzenlenen etkinliklerde yer alır ve güncel gelişmeleri takip ederek planlı ve plansız 
etkinlikler organize eder. Üyeler ilk temas noktasında(Genel Sekreterlik, Tüm Servisler) üye ihtiyacı tespit 
edilerek yönlendirme yapılır. Ayrıca üyeler, oda web sayfasından detaylı bilgilere ve linklere ulaşabilmekte, 
öneri ve şikayet formlarını kullanarak sonuçlarını online takip edebilmektedir. Yılda 2 kez düzenlenen 
üye memnuniyet anketleri ile üye görüş ve beklentileri alınarak YGG ve Yönetim Kurulu Toplantılarında 
değerlendirilmektedir. 

Üyelere verilen hizmetlerin Kalite Yönetim Sistemi içerisinde takibi yapılmakta, proses hedefleri, memnuniyet 
anketi analizleri izlenerek değerlendirilmektedir. Üyelerimize ihtiyaç duydukları konularda eğitimler 
düzenlenmekte ve bu eğitimlerin etkinlik değerlendirmeleri yapılmaktadır. Üyelerimize ihtiyaç duydukları 
konularda danışmanlık hizmetleri verilmektedir. 2014 yılında faaliyete geçen KOSGEB Temsilciliğimiz, 
KOBİ’lerimizin devlet hibe ve desteklerinden azami olarak faydalanmalarını sağlamaktadır. Üye bilgileri; 
periyodik olarak yapılan memnuniyet anketleri ile birlikte sunulan Üye Bilgileri Güncelleme Formu ile, 
Odamızda muhtelif yerlerde bulunan, web sayfamızda yer alan ve online olarak kullanılabilen Üye Bilgileri 
Güncelleme Formu ile sürekli olarak güncel tutulmaktadır. Odamızda muhtelif yerlerde bulunan ve web 
sitemizde online olarak kullanılabilen Şikayet Formu ile üye şikayetleri alınmakta ve Kalite Yönetim 
Sistemimiz içerisinde Şikayet Yönetim Sistemi Prosedürü ile üye şikayetleri kontrol altına alınmaktadır.

1.8-Kalite Yönetimi
Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası 2006 yılında çalışmalarını tamamlayarak TS EN ISO 9001:2008 Kalite 
Yönetim Sistemi Belgesini almış ve gerekli süreçler ile birlikte Kalite El Kitabını oluşturmuştur. Düzenli 
olarak yapılan denetimlerin sonuncusu 16.04.2015 tarihinde TSE Bursa Bölge Müdürlüğü tarafından (belge 
yenileme) gerçekleştirilmiştir. Herhangi bir uygunsuzluğun rastlanmadığı denetim sonucunda odamızın 
belgesi yenilenmiştir. 

Üye memnuniyeti esas alınarak yürütülen oda faaliyetlerine ilişkin hedef ve süreçler Kalite Yönetim Sistemi 
bünyesinde belirlenmiş olup YGG Toplantılarında düzenli olarak değerlendirilmektedir. 05.06.2015 ve 
24.12.2015 tarihlerinde YGG Toplantıları yapılmıştır. YGG Toplantılarının sonuçları Yönetim Kurulunda 
da değerlendirilmiştir. 2015 yılı ikinci dönem iç tetkiki 21 Aralık 2015 tarihinde tüm birimlerin 
katılımıyla yapılmıştır. Süreçlerin değerlendirilmesi ve birimlerin iş planı çerçevesinde hedeflere ulaşma 
durumu incelenmiştir. Odamızda yürütülen faaliyetlerin ve iş süreçlerinin bölgemizdeki diğer odalarla 
karşılaştırılması, mevcut durumun tespit edilerek, gelişme gösterilmesi gereken yönlerin belirlenmesi 
amacıyla kıyaslama çalışmaları yapılması kapsamında 2015 yılı kıyaslama çalışmaları üç odanın katılımıyla 
gerçekleştirilmiştir.
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TS EN ISO 9001:2008 Kalite Yönetim Sistemi Belgemiz Yenilendi

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası, TS EN ISO 
9001:2008 Kalite Yönetim Sistemi Belgesini yeniledi.

Belge Yenileme Tetkiki; Meclis Başkanı Asım Ünen, 
Yönetim Kurulu Başkanı Naci Güncü, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Feti Toprak, Yönetim 
Kurulu Üyeleri H.Fikri Sezer, Ömer Kazangil, 
Meclis Üyesi Serhat Erdem, Genel Sekreter Özgür 
Carlı, Ticaret Sicil Müdürü Cevat Mırza, Oda Sicil 
Memuru Kenan Gel, Ticaret Sicil Müdür Yardımcısı 
Burak Baydemir, Kalite ve Akreditasyon Sorumlusu 
Özcan Kozluca, TSE Bursa Bölge Müdürlüğü 
denetçileri BTG Mehmet Akça ve DTG İlknur 
Öztürk’ ün katılımında yürütüldü.

Açılış toplantısında söz alan Yönetim Kurulu 
Başkanımız Naci Güncü “Karacabey Ticaret ve Sanayi 
Odası olarak uzun yıllardır Kalite Yönetim Sistemi 
Belgesine sahibiz. Bu da demek oluyor ki Karacabey 
Ticaret ve Sanayi Odası TSE Standartlarında hizmet 
veriyor. Gerek yönetim olarak bizler, gerek ise 
personelimiz üyelerimizin talepleri doğrultusunda 
ve onların ihtiyaçlarına cevap verecek şekilde 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.” dedi.

TSE Bursa Bölge Müdürlüğü Uzmanları Mehmet 
Akça ve İlknur Öztürk de “Kalite Yönetim 

Sistemi Belgesi sahibi olmak gerçekleştirilen tüm 
faaliyetlerde ve verilen hizmetlerde belli standartlar 
çerçevesinde çalışmayı gerektiriyor. Karacabey 
Ticaret ve Sanayi Odası’nın 2005 yılından beri 
bu belgeye sahip olması bizlere gösteriyor ki, 
Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası gerekli 
standartları yakalamış ve bu standartlarını günden 
güne geliştiriyor. Tetkik programına bu denli 
katılım göstermeniz Kalite Yönetim Sisteminin üst 
yönetimce de sahiplenildiğinin bir göstergesi. Bugün 
de sahip olduğunuz TS EN ISO 9001:2008 Belgesini 
yenilemenizi sağlayacak tetkiki gerçekleştirmek 
için buradayız. Bu çerçevede yapılan çalışmaları 
değerlendirme fırsatı bulacağız.” şeklinde konuştular.

Açılış toplantısının ardından gün boyu sürdürülen 
tetkiklerde Kalite Yönetim Sistemi ve servisler 
nezdinde incelemeler gerçekleştirilirken, herhangi 
bir eksiklik ve uygunsuzluğun rastlanmadığı 
tetkikler başarıyla tamamlandı ve Karacabey Ticaret 
ve Sanayi Odası’nın Kalite Yönetim Sistemi Belgesi 3 
yıl süre ile yenilendi.



Karacabey Meydan

Karacabey Atatürk Kültür Parkı
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Akreditasyon Denetimi Başarıyla Tamamlandı 

Odamızın 2012 yılından bu yana sahip olduğu 
Akredite Oda Belgesi yenileme denetimi başarıyla 
tamamlandı.

Oda / Borsaların hizmetlerini 5 yıldızlı ve 
sürdürülebilir olarak verebilmesi için oluşturulan 
sistemde 3 yıldır Akredite Oda unvanıyla yer alan 
Odamız, Türk Loydu Başdenetçisi Şehnaz Nalbant 
tarafından gerçekleştirilen denetimleri başarıyla 
tamamlayarak 2015 yılından itibaren 3 yıl süreyle 
daha Akredite Oda unvanını yeniledi.

Meclis Başkanı Asım Ünen, Yönetim Kurulu 
Başkanı Naci Güncü, Yönetim Kurulu Başkan Yrd. 
Feti Toprak, Yönetim Kurulu Üyeleri H.Fikri Sezer 
ve Ahmet Tuna, Meclis Üyeleri Sezgin Parlaklar, 
Selçuk Erarslan, Vedat Tezol ve KTSO Personelinin 
hazır bulunduğu açılış toplantısının ardından KTSO 
Birimlerinin akreditasyon standardına uygunluğu 
denetlendi. Haziran ayında gerçekleştirilen ön 
denetimlerin tamamlayıcısı olarak Akreditasyon 
Standartları çerçevesinde on üç başlıkta sürdürülen 
incelemelerin ardından kapanış toplantısında söz 
alan Türk Loydu Vakfı Başdenetçisi Şehnaz Nalbant, 

“Karacabey TSO’nun 2012 yılından bu yana yer 
aldığı Akreditasyon Sisteminin gerekliliklerini 
başarıyla yerine getirdiğini sürdürülebilir olarak 
hizmet kalitesini arttırdığını görmek bizleri de 
mutlu etmektedir.” ifadelerini kullandı.

Akredite Oda olmanın; Paris, Berlin, Londra gibi 
Avrupa’nın en iyi hizmet sunan seçkin odalarıyla 
aynı sınıfta yer almak anlamına geldiğini belirten 
Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, “Hizmet 
kalitemizi ve çeşitliliğimizi arttırmak ve hizmet 
standardımızı gün geçtikçe daha da ileriye götürmek 
için gayretle çalışıyoruz. Bu çalışmamızın karşılığını 
da Akredite Oda unvanını taşıyarak alıyoruz. 
Sistemin kurulmasında ve uygulanmasında başta 
Genel Sekreterimiz Özgür Carlı ve Akreditasyon 
Sorumlumuz Özcan Kozluca’ ya ve emeği geçen 
tüm arkadaşlarıma tekrardan teşekkürlerimi 
sunuyorum.” dedi. 
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Odamızda yılda iki kez YGG Toplantıları öncesi 

üyelerimize anket uygulanmakta, yürütülen 

faaliyetler ve memnuniyet düzeyi ile odamızdan 

beklentiler tespit edilerek faaliyetlerimizde gerekli 

iyileştirmelerin yapılması sağlanmaktadır. 2015 

yılı bir ve ikinci dönem anket sonuçlarına göre 

üyelerimizin memnuniyet düzeyinin yüksek olduğu 

tespit edilmiş ve üye memnuniyetini sağlamak üzere 

faaliyetlerin bu doğrultuda yürütülmesine devam 

edilmesi gerekliliği vurgulanmıştır. Üye memnuniyet 

anketinde Odamızın İletişim Faaliyetlerinin etkinliği 

ve sizlere ulaşması hakkında yorumunuz sorusuna 

verilen yanıtlar % 56 Çok İyi, % 41 İyi, % 3 Orta, % 

0 Kötü, % 0 Çok Kötü şeklinde olmuştur. Odamızın 

duyuruları ve yeni faaliyetleri hakkında bilgilerin size 

hangi kaynaktan ulaşmasını tercih edersiniz(Birden 

fazla cevap verilebilir)sorusuna ise % 71 SMS, % 45 

E-posta, % 30 Basın, % 27 Web, % 8 Telefon, % 1 

Faks yanıtı alınmıştır. Faaliyet Raporu her senenin 

sonunda hazırlanarak üyelerimize ve paydaşlarımıza 

ulaştırılmakta ve web sayfamızda yayımlanmaktadır. 

Bunun yanısıra her ay düzenli olarak gerçekleştirilen 

meclis toplantılarında aylık oda faaliyetleri meclis 

üyelerine aktarılmakta ve aylık e-bülten hazırlanarak 

web sayfamızdan yayımlanmaktadır. Planlanan 

faaliyetler web sayfamızda Etkinlik Takvimi olarak 

yayımlanmaktadır. Odamız, bölge oda/borsaları ile 

mümkün olan her zeminde iletişim kurmaya özel 

bir önem vermektedir. Bu iletişim sayesinde faaliyet 

ve hizmetlerimizin etkinliğinin arttırılabileceği 

düşünülmektedir. 2015 yılında çevre Oda / Borsalar 

ile 5’i M.K.Paşa Oda / Borsa, 3’ü Bursa TSO 

Ortak Akıl Toplantıları, 1’i Gemlik TSO, 1’i de 

Bursa Ticaret Borsası ile olmak üzere 10 etkinlik 

gerçekleştirilmiştir. Ayrıca Uludağ Üniversitesi 

Karacabey Meslek Yüksekokulu ile işbirliği 

yapılarak Avrupa Süt Endüstrisi Eğitim Öğretim 

Birliği(AEDİL)’nin 2015 yılı toplantısı odamızda 

gerçekleştirilmiştir. Yine üniversite ile işbirliği 

yapılarak gerçekleştirilen Karacabey Sempozyumu 

hazırlık çalışmaları kapsamında yapılan çalıştaylar 

başarıyla tamamlanmış, Karacabey Sempozyumu 

ise 1-3 Ekim 2015 tarihleri arasında ilçemizdeki 

kurum / kuruluş yetkililerinin ve firmaların 

yoğun katılımlarıyla gerçekleştirilmiştir. Kasım ayı 

içerisinde Biga Ticaret ve Sanayi Odası ile Odamız 

arasında Kardeş Oda protokolü imzalanmış ve Biga 

Fuarı’na birlikte katılım sağlanmıştır.

2-TEMEL HİZMETLER
2.1-İletişim Ağı



Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası • 2015 Faaliyet Raporu 23

Temel Hizmetler

2.1.1-Sosyal Sorumluluk Faaliyetleri
Karacabey TSO’nun Ramazan Yardımları 
Bu Yıl da İhtiyaç Sahibi Ailelere Ulaştırıldı 

Öğrencilere Mont Yardımları Devam Etti

Yeni Hastaneye Yardımda Bulunanlara Plaket Töreni

Üniversitelilere Burs Desteği Devam Ediyor

Odamız imkanları dahilinde ve Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği’nin desteği ile her yıl olduğu gibi bu 
yıl da ihtiyaç sahibi 800 aileye yardımda bulunuldu. 
40.000 TL değerindeki erzak paketleri Odamız 
Yönetim Kurulu ve Meclis Üyeleri tarafından ihtiyaç 
sahibi ailelere ulaştırıldı.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası ve Karacabey 
Ticaret Borsası, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
desteği ile her sene gerçekleştirilen eğitim yardımları 
kapsamında alınan 2600 adet montu, ilçe merkez ve 
köylerimizdeki okullarda tespit edilen ihtiyaç sahibi 
öğrencilere teslim etti.

Karacabey’in yeni Devlet Hastanesi’ne bağışta 
bulunan hayırseverler, düzenlenen törende plaketle 
onurlandırılırken törene Yönetim Kurulu Başkanımız 
Naci Güncü ile birlikte Karacabey Kaymakamı Dr. 
Yusuf Gökhan Yolcu, Belediye Başkanı Ali Özkan, 
AK Parti İlçe Başkanı Murat Erol, Bursa Kamu 
Hastaneler Birliği Genel Sekreteri Prof. Dr. Rüstem 
Aşkın, Ticaret Borsası Başkanı Murad Bertan, oda 
başkanları, kurum ve kuruluş temsilcileri, hastane 
yetkilileri ile hayırseverler katıldı. 

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası olarak her 
yıl olduğu gibi üniversite öğrencilerine sağlanan 
burs desteği devam ederken yapılan başvuruların 
değerlendirmesi neticesinde 2015-2016 öğrenim 
döneminde burs almaya hak kazanan 24 
öğrenciye eğitim yılı boyunca burs ödemeleri 
gerçekleştirilecektir. 



Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası • 2015 Faaliyet Raporu24

Temel Hizmetler

2.1.2-Fuarlar
Karacabey Tarım Fuarı’nın Dördüncüsü Düzenlendi

KTSO Heyetinden BURTARIM 2015’e Ziyaret 

Karacabey Belediyesi ev sahipliğinde ve Renkly 
Fuarcılık’ın organizasyonuyla bu yıl dördüncüsü 
düzenlenen Karacabey Gıda – Tarım ve Hayvancılık 
Fuarı, Ömer Matlı Kapalı Pazar Yeri’nde 26-29 Mart 
tarihleri arasında düzenlendi. Tarım Fuarı’nın, diğer 
yılların aksine daha renkli ve daha dolu olduğu 
gözlenirken yoğun ilginin yaşandığı açılışa Karacabey 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Naci Güncü ile birlikte CHP Bursa Milletvekili İlhan 
Demiröz, Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Recep 
Altepe, Karacabey Kaymakamı Ahmet Yurtseven, 
Karacabey Belediye Başkanı Ali Özkan, siyasiler, 
sivil toplum örgütü temsilcileri, üreticiler, sektör 
temsilcileri ve çok sayıda ilçe halkı katıldı. 

Konuşmaların ardından kurdele kesimi ile Karacabey 
Gıda- Tarım ve Hayvancılık Fuarı hizmete girdi. 
Yoğun katılımın yaşandığı fuarda firma ve kurum 
temsilcileri açtıkları stantlarda ürünlerini sergiledi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Tarım 
ve Hayvancılık Meslek Komitesi Başkanı ve Meclis 
Üyemiz Serhat Erdem ve Genel Sekreterimiz Özgür 
Carlı’dan oluşan KTSO Heyeti, “BURTARIM 2015” 
adı altında düzenlenen Bursa 13. Uluslararası Tarım, 
Tohumculuk, Fidancılık ve Süt Endüstrisi Fuarı ile 
Bursa 8. Uluslararası Hayvancılık ve Ekipmanları 
Fuarını ziyaret etti.

Odamız üyesi firmaların standlarını gezen heyetimiz, 
firma yetkilileri ile görüşmelerde bulundu ve 
ilçemizin adını böylesine büyük organizasyonlarda 
duyurmalarından ötürü kendilerine teşekkürlerini 
ilettiler. 
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Bursa İnşaat Fuarı’ na Ziyaret

2.2-Politika ve Temsil

2.2.1-Kamu Kurum ve Kuruluşları ve Mahalli İdareler ile İlişkiler
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Recep Altepe’ ye Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Feti Toprak, Yönetim 
Kurulu Üyemiz Ahmet Tuna ve Genel Sekreterimiz 
Özgür Carlı’dan oluşan heyetimiz 13. Uluslararası 
Yapı, İnşaat Malzemeleri, Tesisat, Isıtma, Soğutma, 
Havalandırma, Doğalgaz ve Teknolojileri Fuarını 
ziyaret etti. Odamız üyesi ADG Yapı Kimyasalları 
İnşaat San. ve Tic. Ltd. Şti’nin standını da ziyaret 
eden heyetimiz, “Karacabey TSO üyesi firmaların 
uluslararası fuarlarda yer almalarından gurur 
duyduklarını belirtti. 

Üyelerimizin öncelikli konularını tespit etmek ve 
karar alıcılara iletmek amacıyla düzenlenen anketler 
YGG Toplantılarında analiz edilerek Yönetim 
Kuruluna sunulmaktadır. Ayrıca Yönetim Kurulu, 
Meclis ve Meslek Komiteleri toplantılarında da 
bu konular görüşülmektedir. TOBB, Bakanlıklar, 
Kamu Kurum ve Kuruluşları ile Üyelerimizden 
gelen ve görüş istenilen yazıların değerlendirilmesi 
ve gerekli şekilde cevaplandırılması amacıyla 
KYS içerisinde Görüş Oluşturma Prosedürü 
belirlenmiştir. Odamızın politika ve temsil 
konularının koordinasyonu ve sistemli bir şekilde 
takibi ile ilgili olarak Yönetim Kurulu Başkanımız 
ve Genel Sekreterimiz görevlendirilmiştir. Lobi 
Faaliyetlerinin sonuçları ve mevcut durumu 
Lobi Faaliyetleri İzleme Tablosu ile takip edilir. 
TOBB tarafından gönderilen tüm anketlere aktif 

katılım gösterilir. Birlikten gelen talepler ve yazılar 
öncelikli olarak değerlendirilmektedir. İçeriğine 
göre Genel Sekreterlik ve kurullarımız tarafından 
sonuçlandırılarak geri dönüş yapılmakta ve 
aksaklıkları önlemek amacıyla TOBB Görüş ve 
İstek Takip Tablosu tutulmaktadır. Odamız bölge 
milletvekilleri, il ve ilçe politikacıları ve bürokrasisi 
ile kurulan iletişim faaliyetleri sayesinde sıklıkla 
bir araya gelmekte ve üyelerimizi ilgilendiren 
konularda görüşlerini ileterek yapılması gerekenleri 
aktarmaktadır. Odamız yürüttüğü hizmet ve 
faaliyetlerle, üye istek ve taleplerinin etkin olarak 
yerel ve ulusal basında yer almasını sağlamaktadır. 
Basında yer alma durumu Basın Takip Dosyasında 
güncel olarak tutularak yıllara göre oluşan değişim 
izlenir.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Naci Güncü, Karacabey Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Murad Bertan, 
Mustafakemalpaşa Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Dırakman ve 
Mustafakemalpaşa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Murat Düvenci ile Bursa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Sayın Recep Altepe’ yi makamında 
ziyaret etti.

Karacabey ve Mustafakemalpaşa’ nın sorunlarının ve 
beklentilerinin masaya yatırıldığı görüşmede Bursa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Recep Altepe iki ilçeye 
de yapılacak yatırımlar hakkında bilgiler verdi. 
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Ktso Yönetiminden Hayırlı Olsun 
Ziyaretleri

İlçe Gıda, Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü Ziyaretleri

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Feti Toprak, Yönetim 
Kurulu Sayman Üyemiz Hüseyin Fikri Sezer, Meclis 
Üyemiz Sezgin Parlaklar ve Genel Sekreterimiz Özgür 
Carlı’dan oluşan heyetimiz; ilçemizde görevlerine 
yeni başlayan Karacabey Sosyal Güvenlik Merkezi 
Müdürü Erkan İşçi, Karacabey Mal Müdürü Tahsin 
Kaya ve Karacabey Devlet Hastanesi Başhekimi 
Dr. Mehmet Petek’ e “ Hayırlı Olsun “ ziyaretinde 
bulundular.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Odanın 
çalışmaları, üye yapısı, sanayi firmaları ve ilçe 

ekonomisi hakkında yaptığı bilgilendirmenin 
ardından KTSO olarak şimdiye kadar olduğu gibi 

bundan sonra da ilçemizdeki kurumlarla 
olan sıkı ilişkinin devam edeceğini ve 
Oda olarak kurumlara gereken desteği 
vereceğimizi belirtti. 

Kurumlarında yeni göreve başlayan 
yetkililer de nazik ziyaretlerinden ötürü 
duydukları memnuniyeti dile getirip, 
KTSO Yönetimine teşekkürlerini ilettiler.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Karacabey 
İlçe Gıda, Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü görevine 
yeni atanan Ziraat Mühendisi Cemer Erken’ e 
ziyarette bulunarak yeni görevinde başarılar diledi.

Cemer Erken de daha sonra odamıza ziyarette 
bulunarak Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü 
ve Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz H.Fikri Sezer ile 
biraraya geldi.  
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Bursa İŞ-KUR Müdürüne Ziyaretimiz 

Bursa Vergi Dairesi Başkanı’na Hayırlı Olsun Ziyaretimiz 

Emniyet Müdürü Arif Günal’ a Ziyaretimiz 

Meclis Başkanımız Asım Ünen, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Naci Güncü, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Feti Toprak, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyemiz H.Fikri Sezer ve Genel Sekreterimiz Özgür 
Carlı’dan oluşan heyetimiz, Bursa İŞ-KUR Müdürü 
Kasım Tilki’yi ziyaret etti.

Ziyarette kurumlar arası işbirliği çalışmaları hakkında 
görüş alışverişinde bulunulurken; Uygulamalı 
Girişimcilik Eğitimleri(UGE), Uzmanlaşmış 
Meslek Edindirme Merkezleri(UMEM) ve İşbaşı 
Eğitim Programları ile ilgili detaylı görüşmeler 
gerçekleştirildi.

Meclis Başkanımız Asım Ünen, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Naci Güncü, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız Feti Toprak, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyemiz H.Fikri Sezer ve Genel Sekreterimiz Özgür 
Carlı’dan oluşan heyetimiz, Bursa Vergi Dairesi 
Başkanı Sn. Nuri Karakaş’a ziyarette bulundular.

Ziyarette Karacabey’in ekonomik durumu, 
Karacabey TSO üyelerinin sektörel faaliyetleri ve 
ilçemiz hakkında bilgiler paylaşıldı. 

Bursa Vergi Dairesi Başkanı Nuri Karakaş’ı ilçemize 
davet eden heyetimiz, kendilerini ağırlamaktan 
mutluluk duyacaklarını belirtti. Başkan Karakaş da 
nazik ziyaretleri dolayısıyla heyetimize teşekkürlerini 

sundu ve ilerleyen günlerde Karacabey’i mutlaka 
ziyaret etmek istediğini belirtti.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Feti Toprak ve Genel 
Sekreterimiz Özgür Carlı’dan oluşan heyetimiz, 
ilçemizde yeni göreve başlayan Emniyet Müdürü 
Arif Günal’a “Hayırlı Olsun” ziyaretinde bulundular. 

Naci Güncü, emniyet teşkilatına her zaman destek 
verdiklerini ve desteklerini devam ettireceklerini 
ileterek Günal’ a yeni görevinde başarılar diledi.
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Yönetim Kurulu Başkanımızdan Uludağ Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ulcay’a Ziyaret

Karacabey’ in Yeni Kaymakamı Dr. Yusuf 
Gökhan Yolcu’ ya Ziyaretimiz

Karacabey Belediye Başkanı Ali Özkan’ın 
Odamıza Ziyareti  

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Uludağ 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yusuf Ulcay’a “Hayırlı 
Olsun” ziyaretinde bulundu.

Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Tevfik Yücedoğru, 
Prof. Dr. Eray Alper, Prof. Dr. Mehmet Yüce, Ziraat 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Uğur Bilgili ile İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mehmet 
Yüce’nin de hazır bulunduğu ziyarette “Üniversite 
- Sanayi” işbirliği konularında görüşmelerde 
bulunuldu.

İlçemize atanan Kaymakam Dr. Yusuf Gökhan 
Yolcu’ ya Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Hüseyin Fikri 
Sezer ile Karacabey Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Murat Bertan hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundular.

Karacabey Belediye Başkanı Ali Özkan, Oda Yönetim 
Kurulu Toplantısı öncesi odamızı ziyaret etti.

Yönetim Kurulu Üyelerimiz tarafından Belediye 
Başkanı Ali Özkan’a, oda faaliyetleri hakkında 
bilgiler aktarılırken, Karacabey Sempozyumu ile 
ilgili karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu.

Karacabey Kaymakamı Dr. Yusuf Gökhan Yolcu 
yapılan ziyaretin ardından odamıza ziyarette 
bulundu. Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Asım Ünen ve Yönetim Kurulu Başkanı 
Naci Güncü ile bir araya gelen Dr. Yusuf Gökhan 
Yolcu’ ya Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’ nın 
faaliyetleri ve ilçenin sanayisinin durumu hakkında 
bilgiler aktarıldı.
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Mustafakemalpaşa Belediye Başkanı 
Sadi Kurtulan’ dan Ziyaret

İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü’ne 
Ziyaretimiz

Şehit Kenan Gülmez Bölge Trafik Denetleme 
İstasyon Amirliği’ne Ziyaretimiz 

Karacabey’ in Yeni Müftüsü Durmuş Ayvaz 
Odamıza Ziyarette Bulundu

Mustafakemalpaşa Belediye Başkanı Sadi Kurtulan odamıza 
ziyarette bulunurken Yönetim Kurulu Başkanımız Naci 
Güncü ile bir araya geldi. Karşılıklı sohbet şeklinde geçen 
ziyarette Mustafakemalpaşa ve Karacabey ilçelerinin ortak 
sorunları hakkında görüş alış verişinde bulunuldu. 

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Naci Güncü ve Başkan Yardımcısı Feti Toprak, Karacabey İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Emin Dingin’ e ziyarette bulunarak yeni 
hizmet binalarının hayırlı olması dileklerinde bulundular. 

Yönetim Kurulu Başkanı Naci Güncü, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Feti Toprak, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi H.Fikri Sezer ve Yönetim Kurulu Üyesi Ömer Kazangil, 
Şehit Kenan Gülmez Bölge Trafik Denetleme İstasyon Amiri 
olarak göreve başlayan Muhammet Ali Gürkan’ a hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundular.

İlçemizde göreve başlayan Müftü Durmuş Ayvaz, Karacabey 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Naci Güncü, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi H.Fikri Sezer ve Meclis Üyesi 
Serhat Erdem ile bir araya geldi. Karşılıklı sohbet içinde geçen 
görüşme neticesinde Başkan Naci Güncü, Karacabey’ in yeni 
Müftüsü Durmuş Ayvaz’ a yeni görevinde başarılar diledi. 



TJK Karacabey Pansiyonu Hara

Türkiye Jokey Kulübü’nün safkan İngiliz yarış atı 
yetiştiren bu en büyük daimi pansiyoner harası 
01.03.2001 tarihinde açılmıştır. Toplam 4.996 
dekar arazi üzerine kurulmuş olan haranın çevre 
sınırlarının uzunluğu 18 km’dir ve İzmir-Bursa 
karayolu üzerinde 6 km boyunca güzel bir tesis 
görünümü sunmaktadır. Hara içinde 13 km stabilize 
iç servis yolu, padoklar arasında 20 km stabilize yol, 
4 km çevre güvenlik yolu ve 86.000 metre tül padok 
çiti bulunmaktadır.

Her yıl 450-600 kadar kısrağın aşım gördüğü, 200-
250 yearling tayın yetiştirildiği Haradaki at mevcudu 
Ocak-Haziran döneminde doğumlar, aşımlar, 
misafir olarak giriş yapan kısraklar ve onların 
taylarıyla birlikte 1.150-1.200’lere ulaşır. 15 Şubat’ta 
başlayan aşım sezonu 30 Haziran’da son bulur. Bu 
dönemde, taylarıyla birlikte haradan ayrılan misafir 
kısraklar ve bir sonraki yıl iki yaşında olup yarış 
alanlarında boy gösterecek büyük tayların (yearling) 

çıkış yapmalarıyla at mevcudu 750-800’lere düşer.

At Hastanesi bünyesinde olan ameliyathanede 
başta hernia (fıtık) olmak üzere sezaryen, kolik, 
periostal strip (kemiklerin büyüme plaklarındaki 
dengesiz gelişimin giderilmesi), eklem yıkama, vb. 
operasyonlar yapılmaktadır. Teşhis maksadıyla 
dijital röntgen, endoskop, ultrason ve kan analiz 
cihazları kullanılarak veteriner hekimlik hizmet 
kalitesi en üst seviyede tutulmaktadır.
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Bursa Vergi Dairesi Başkanı Nuri Karakaş’ın Odamızı Ziyareti 

Yenilenen CHP İlçe Yönetimine 
Ziyaretimiz

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Naci 
Güncü, Meclis Başkanı Asım Ünen ile Yönetim Kurulu 
ve Meclis Üyelerinin ev sahipliğinde gerçekleşen 
ziyarette, Karacabey tüccar ve sanayicisinin gelir 
idaresi ile ilgili beklenti ve talepleri paylaşıldı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, 
Karacabey’in ticaret ve sanayi yapısı hakkında bilgiler 
vererek, ilçenin Güney Marmara’nın parlayan yıldızı 
olması noktasında açıklamalarda bulundu.

Faaliyete geçen ve yapılmakta olan yatırımların 
ilçeye kazandıracağı ekonomik güçle Karacabey’in 
bereketli topraklarından ortaya çıkan katma değerin 
ülkemiz refahına katkı sağlayacağını belirten 
Güncü, “Bu katkıyı arttırmak üzere KOBİ’lerimize 
pozitif ayrımcılık yapılmasını ve onların daha çok 
desteklenmesini istiyor, başta bürokrasi olmak üzere 
önlerindeki engelleri kaldırmak üzere çalışıyoruz ve 
hep birlikte daha çok çalışmalıyız.” dedi.

Karacabey TSO Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerinin 
de söz aldığı görüşmede, Başkan Karakaş’a, 1 Ocak 
2016’da yürürlüğe girecek e-tebligat uygulaması 

ve yeni tip yazar kasalar ile ilgili geçiş süresinin 
uzatılması, kira stopaj oranının kaldırılması gibi 
beklentiler iletilirken, gelir idaresi ile mükelleflerin 
karşı karşıya geldikleri denetimlerde yaşanan 
sıkıntı ve mağduriyetler dile getirilerek, gelir idaresi 
denetçi ve uzmanlarının katılımıyla bilgilendirme 
seminerleri yapılması hususunda destekleri istendi.

Bursa Vergi Dairesi Başkanı Nuri Karakaş 
da, Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’nın 
misafirperverliğine teşekkür ederken, Karacabey’in 
adının her geçen gün daha fazla duyulduğunu 
ifade etti. Karacabey’in cazibe merkezi olmaya 
başladığını belirten Karakaş, “Bu buluşmalar bizim 
için çok önemli, buralarda aldığımız beklenti ve 
önerileri raporlayarak Bakanlığımıza ileteceğiz. 
Biz hep birlikte olmak, ülkemizin kalkınmasına 
katkı sağlamak ve kayıt dışı ekonominin önüne 
geçerek haksız rekabet şartlarını ortadan kaldırmak 
zorundayız.” dedi. Başkan Karakaş ayrıca, 
Denetim Koordinasyon Müdürlüğü uzmanlarının 
katılımlarıyla bilgilendirme toplantıları 
düzenleyeceklerini belirtti. 

2.2.2-Politikacı ve Yetkililerle Görüşmeler

KTSO heyeti CHP İlçe Teşkilatına ziyarette 
bulunarak CHP İlçe Başkanı Gönül Avil ve yeni 
yönetimine başarılar diledi. Karacabey için faydalı 
olabilecek görüşlerin paylaşıldığı ziyarette Güncü, 
CHP İlçe Yönetimi’ne genel seçimler öncesi başarılar 
diledi.



Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası • 2015 Faaliyet Raporu32

Temel Hizmetler

Genel Seçimler Öncesi Ziyaretler

Adalet ve Kalkınma Partisi Ziyaretleri

Cumhuriyet Halk Partisi Ziyaretleri

Milliyetçi Hareket Partisi Ziyaretleri

Demokrat Parti Ziyareti
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Ak Parti Milletvekili Zekeriya Birkan Odamıza Ziyarette Bulundu

Milletvekili Hüseyin Şahin’den Odamıza Ziyaret 

Adalet ve Kalkınma Partisi Bursa Milletvekili 
Zekeriya Birkan, odamıza ziyarette bulundu.

Ak Parti Karacabey İlçe Başkanı Murat Erol ve 
Yönetim Kurulu üyelerinin de katıldığı ziyarette, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü ve Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Feti Toprak ile bir araya 
gelindi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Güncü, Ak Parti Bursa 
Milletvekili Zekeriya Birkan’ a ziyaretlerinden dolayı 
memnuniyeti dile getirirken ilçemizin ekonomik 
yapısı ve KTSO Eğitim Vakfı kuruluşu hakkında 
gelişmeleri aktardı.

Adalet ve Kalkınma Partisi Bursa Milletvekili 
Hüseyin Şahin, Karacabey programında odamıza 
ziyarette bulundu.

İlçe Başkanı Murat Erol ve Yönetim Kurulu 
üyelerinin de eşlik ettiği ziyaret programı, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Naci Güncü ve Yönetim Kurulu 
üyelerimizin ev sahipliğinde gerçekleşti.

Karacabey TSO Başkanı Güncü, Ak Parti Bursa 
Milletvekili Hüseyin Şahin’e başarı ile yürüttüğü 
çalışmaları vesilesiyle teşekkürlerini sunarak, 
ilçemizin ekonomik hayatı hakkında bilgi aktarırken, 
ilçede planlı alanların Organize Sanayi Bölgesine 
dönüştürülmesi ve Mustafakemalpaşa TSO ile birlikte 
yürütülen Üniversite kurma çalışmaları hakkında 
açıklamalarda bulundu. Başkan Güncü ayrıca KTSO 
Eğitim Vakfı KATGEM’ in amacı ve kuruluşu için 
gelinen noktalar hakkında da bilgi verdi.

Ak Parti Milletvekili Hüseyin Şahin, KTSO 
Başkanı Naci Güncü’ ye misafirperverlikleri için 
teşekkür ederek başladığı konuşmasında, Hükümet 
programının açıklanması ile birlikte hızla başlayan 
çalışmalar hakkında bilgiler verirken, “Karacabey’in 
müteşebbis insanları bizleri de gururlandırıyor, 
burada olmaktan, gayretli ve başarılı çalışmalarınızı 
görmekten mutluluk duyuyoruz, inşallah bu 
dönemde de ticaretle uğraşanların, sanayicilerimizin 
yeni teşvik önlemleri ve yasal düzenlemelerle 
önlerini açarak ticaretin gelişmesi için çalışacağız” 
dedi. 

Şahin, gerek ihtiyaç duyulan OSB’lerin kurulması 
gerekse Mustafakemalpaşa ile birlikte planlanan 
Üniversite’nin kurulması noktasında bizler de 
yanınızda olacağız ve üzerimize düşen görevleri 
yerine getireceğiz diyerek sözlerini tamamladı. 
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Önder Matlı’ ya Teşekkür Ziyareti

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’nun Odamıza Ziyareti

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı Naci Güncü ve Başkan Yardımcısı Feti 

Toprak, 24. ve 25. dönem Ak Parti Bursa Milletvekili 

Önder Matlı’yı ziyaret etti. Görevi boyunca 

Matlı’nın Bursa’ya ve Karacabey’e önemli katkılar 

sağladığını dile getiren Naci Güncü, bu dönemdeki 

çalışmalarından ötürü kendisine teşekkür etti.

24. ve 25. dönem AK Parti Bursa Milletvekili 

Önder Matlı’nın görev süresi boyunca Bursa ve 

Karacabey’in meselelerine çözüm ürettiğini ifade 

eden KTSO Yönetim Kurulu Başkanı Naci Güncü, 

“İki dönem boyunca Bursa ve Karacabey’in 

sıkıntılarının Meclis’e taşınması ve bunlara çözüm 

bulunması hususunda önemli gayretler gösterdiniz. 

KTSO olarak, emekleriniz ve çabalarınızdan ötürü 

sizlere teşekkür ediyoruz” şeklinde konuştu.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Önder 

Matlı ise Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) 

çatısı altında görev yaptığı iki dönem boyunca AK 

Parti’nin Türkiye’nin geleceği adına birçok olumlu 

işe imza attığını, bu çalışmaların içerisinde yer 

almaktan mutlu olduğunu söyledi.

Bursa ve ilçelerindeki temasları kapsamında 
Odamızı ziyaret eden Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, 

“Karacabey Türkiye’yi doyuruyor. Çünkü hem 
üretiyor, hem işliyor, hem de satıyor. Bundan dolayı 
Türkiye Karacabey’e minnettardır” dedi.

2.2.3-TOBB Faaliyetleri
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TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ve TOBB 

Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis Başkanımız Asım 

Ünen ve Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü 

ile Yönetim Kurulu Üyelerimiz ve Meclis Üyelerimiz 

tarafından KTSO’ da ağırlandı.

Ziyarette, Meclis Başkanımız Asım Ünen’ in kısa 

selamlama konuşmasının ardından konuşan 

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, “ Biz 

Yönetim Kurulu ve Meclis toplantılarımızı şu 

an oturduğumuz bu yuvarlak masanın etrafında 

yapıyoruz ve bu bizim başarımızın püf noktasıdır. 

Geçmiş dönem başkanlarım, Özer Matlı, Tarık 

Tezel, şahsım ve diğer arkadaşlarımla iki dönem 

önce göreve gelerek başlattığımız paylaşımcı, 

müzakereci, sevgi saygı dolu bu yönetim misyonunu 

önce Karacabey’e sonra Bursa’ya ve ülkemize hizmet 

anlayışıyla devam ettiriyoruz” dedi.

Karacabey’in tarım ve hayvancılıktan tutun 

sanayileşmeye kadar gelişmişliğini ve ekonomimize 

katkısını kanıtlamış durumda olduğunu söyleyen 

Yönetim Kurulu Başkanımız “Karacabey’imiz her 

anlamda tam bir cazibe merkezi. İstanbul-Bursa-

İzmir otobanı Karacabey’e olan ilgiyi daha da 

arttıracak. Bunun bilincindeyiz. Bizler de Bursamız 

ve Karacabey adına bunu faydaya dönüştürmenin 

gayretindeyiz. Çünkü çok iyi biliyoruz ki sonuçta 

kazanan ülkemiz olacak.” şeklinde konuştu.

KTSO tarafından gerçekleştirilen KOSGEB 

Karacabey Temsilciliği, Karacabey Sempozyumu 

hazırlıkları, mesleki eğitim merkezi kurulması 

çalışmaları hakkında da bilgiler veren Güncü, 

konuşmasını “Bu dönemde BTSO ve ilçe odalar ve 

bilhassa komşu ilçe Mustafakemalpaşa ile ortak akıl 

toplantılarımızı başarıyla yürütüyoruz dolayısıyla 

İbrahim Burkay’a ve ilçe oda borsa başkanlarıma 

saygılar sunuyorum. Amacımız ilçemize, Bursamıza, 

bölgemize ve ülkemize değer katmak. Bunu da birlik 

ve beraberlik içinde sürdürme çabasındayız” diyerek 

tamamladı.

Daha sonra konuşan TOBB Başkanı Rifat 

Hisarcıklıoğlu da ülke ekonomisine katkılarından 

dolayı Karacabeyli işadamlarına ve sanayicilere 

teşekkürlerini ifade etti.
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“Bursa’da ve Bursa’nın ilçelerinde bulunmaktan 
hep moral alıyorum, gururlanıyorum” diyen TOBB 
Başkanı Hisarcıklıoğlu, “Karacabey’de ülkemizin 
geleceğine yönelik pozitif düşünceler edindim. 
Özer Matlı ve Tarık Tezel vizyonları ile hizmet 
binası noktasında ülkemizin en modern ticaret ve 
sanayi odası hizmet binasını kazandırdılar. Şimdi de 
Meclis Başkanımız Asım Ünen ve Yönetim Kurulu 
Başkanımız Naci Güncü ile birlikte onlar da bayrağı 
daha ileriye götürecekler” dedi.

KTSO Meclis Salonunda yer alan fotoğraftaki 
“İktisat savaşı devam ediyor uzun sürecek fakat 
bunda da mutlaka muzaffer olacağız” sözüne atıfta 
bulunan TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, “Eğer 
Türkiye’nin bütün illeri ve ilçeleri Karacabey gibi 
olsa dünyada bizim önümüzde kimse duramaz. 
Yeter ki her taraf Karacabey zenginliğinde olsun. 
Ülkenin rol modeli oluyorsunuz. Siz potansiyelinizi 
tam olarak kullandıkça daha fazla ileri gideceğimize 
inanıyorum” şeklinde konuştu.

Ziyarette hazır bulunan Sütaş AŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı Muharrem Yılmaz’a da teşekkürlerini ileten 
Hisarcıklıoğlu, sözlerini söyle sürdürdü:

“Bugün Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’nın vermiş 
olduğu hizmetin standardı Paris, Londra ve Berlin 
Ticaret Sanayi Odaları ile aynı. Karacabeylilerin 
gurur duymaları gereken bir Ticaret ve Sanayi 
Odaları var. Karacabey Türkiye’yi doyuruyor. Çünkü 
hem üretiyor, hem işliyor, hem de satıyor. Bundan 
dolayı Türkiye Karacabey’e minnettardır.”

Yapılan konuşmaların ardından Meclis Başkanımız 
Asım Ünen ve Yönetim Kurulu Başkanımız 
Naci Güncü tarafından TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu’ na Cumhuriyet’in ilk yıllarında 
çekilmiş ve Karacabey’in ilk ihracatını resmeden 
fotoğraf ile Karacabeylilerin Türk Hava Kurumuna 
bağışladıkları Uçağın görüntüsünün yer aldığı tablo 
hediye edildi.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB) Avrupa 
Birliği Uyum Komisyonu Toplantısı 20 Mart 
2015 tarihinde Yönetim Kurulu Başkanımız Naci 
Güncü’nün de katılımıyla Ankara’da toplandı. 
Toplantıda, AB Bakanlığı Müsteşar Yardımcısı Dr. 
Burak Erdenir, Büyükelçi Bozkurt Oran ve İKV 

Genel Sekreter Yardımcısı Melih Özsöz de yer aldı.

Toplantıda, Türkiye - AB ilişkileri, AB - ABD Trans - 
Atlantik Ticaret ve Yatırım Anlaşması Müzakereleri 
ile Geri Kabul ve Vize Serbestisi Diyaloğu konuları 
ele alındı.

TOBB AB Uyum Komisyonu Toplantısı 
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TOBB’ un 71. Mali Genel Kurulu Gerçekleştirildi

TOBB YOİKK Dış Ticaret ve Gümrükler Çalışma Grubu Toplantısı

TOBB’un 71’inci Mali Genel Kurulu öncesi TOBB 
bünyesinde 10,20, 30 ve 40 yılını dolduranlara 
Hizmet Şeref Belgesi verildi. TOBB Başkanı M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğindeki törene 
Cumhurbaşkanı Sn. Recep Tayyip Erdoğan da 
katıldı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Meclis 
Başkanımız Asım Ünen ve Meclis Üyemiz İsmail 

Ülker’ in de hazır bulunduğu 71.Mali Genel 
Kurul Başbakan Ahmet Davutoğlu, CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, MHP Genel Başkan 
Yardımcısı Oktay Vural ve TOBB delegelerinin 
katılımıyla gerçekleştirildi. TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, iş dünyasının yeni bir büyüme 
hikâyesi yazmak istediğini bunun için de siyasilerden 
yeni yapısal reformların elbirliğiyle ve hızla hayata 
geçirilmesini istediklerini vurguladı. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği bünyesinde, 
2014-2015 eylem planı mevcut durumlarının 
gözden geçirilmesi ve 2015-2016 dönemine ilişkin 
eylem planlarının oluşturulması amacıyla, Fikri 
Sınai Mülkiyet Hakları ve AR&GE, Yatırım Yeri 
Çevre ve İmar İzinleri, GİTES ve Sektörel Lisanslar, 
Şirket İşlemleri ve Kurumsal Yönetim, Dış Ticaret ve 
Gümrükler, Vergi ve Teşvikler, Finansmana Erişim, 
Altyapı, İstihdam, Yatırım Ortamı Mevzuatı ve 
Hukuksal Süreçler çalışma grupları toplandı.

TOBB’a bağlı akredite oda / borsalar arasından 

seçilmiş olan çalışma grubu üyelerinden oluşan 
katılımcıların hazır bulunduğu toplantılarda, daha 
önce TOBB / YOİKK Sekretaryasına akredite oda 
/ borsalardan iletilmiş olan tüm eylem önerileri 
YOİKK platformunun yapısına uygun olacak şekilde 
yeniden gözden geçirildi. Ayrıca çalışma grupları 
üyeleri tarafından da yeni eylem önerileri aktarıldı 
ve tüm üyelerin görüşlerine sunuldu. Karacabey 
Ticaret ve Sanayi Odası adına Meclis Üyemiz Atalay 
Çetin, Dış Ticaret ve Gümrükler çalışma grubu 
toplantısında yer aldı. 
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Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası ile Karacabey Ti-
caret Borsası Meclis ve Yönetim Kurulu Başkan ve 
üyeleri, Mustafakemalpaşa oda ve borsa Meclis ve 
Yönetim Kurulu Başkanları ve üyeleri ile Mustafake-

malpaşa Ticaret ve 
Sanayi Odası’nda 
bir araya geldi.

Toplantıda gün-
demde olan Oto-
ban Projesi ve Batı 
Organize Sanayi 
Bölgesi Projesinin 

ilçelerimize etkileri değerlendirilerek görüşler pay-
laşıldı ve ilçelerimizi ilgilendiren konularda birlikte 
hareket etme ve işbirliği içerisinde olma noktasında-
ki kararlılık bir kez daha vurgulandı.

Karacabey ve Mustafakemalpaşa Oda ve Borsaları El Ele Geleceğe 

Ziraat Odası Başkanı Erhan Erdem’ e Hayırlı Olsun Ziyareti

Gemlik TSO’ dan Odamıza Ziyaret

2.2.4-Oda ve Borsalar ile İlişkiler

Ziraat Odasına ziyarette bulunan KTSO Meclis 
Üyeleri; yapılan seçimler sonrası Ziraat Odası 
Başkanı seçilen Erhan Erdem ve Yönetim 
Kuruluna yeni görevlerinde başarılar diledi. KTSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Naci Güncü, ihtiyaçları 
doğrultusunda KTSO binasında bulunan eğitim ve 
toplantı salonlarının Ziraat Odası’na her zaman açık 
olduğunu ve Karacabey’ e faydalı olacak her konuda 
bir arada çalışmaktan mutluluk duyacaklarını 
belirtti.

Gemlik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Üyeleri odamıza ziyarette bulundu. Ziyarete Gemlik 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Kemal Akıt, Yönetim Kurulu Başkan Vekili Nurettin 
Hocaoğlu, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi A. Ergin 
Erenoğlu, Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Anar, 
Hikmet Mete ve Oda Genel Sekreteri Agâh Arda 
katılırken karşılıklı fikir alış-verişinde bulunuldu.
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Karacabey TSO ile Biga TSO Kardeş Oda Oldular 

Karacabey ve Mustafakemalpaşa Oda & Borsa Birliktelik Toplantıları Devam Etti

Karacabey TSO ve Biga TSO arasında kardeşlik 
protokolü imzalandı. İki oda arasındaki iletişimi 
güçlendirmek, karşılıklı hizmet standartlarının 
artmasını sağlamak, ortak toplantılar ve faaliyetler 
düzenlemek, işbirliği sayesinde daha kapsamlı 
faaliyetler ve projeler hazırlamak, sanayi ve ticaretin 
gelişmesinin yanında sosyo-kültürel faaliyetlerde 
de birlikte hareket etmek, eğitim, iş geliştirme ve 
akreditasyon konularında işbirliğini güçlendirmek 
amacıyla düzenlenen “Kardeş Oda ve İşbirliği 
Protokolü” Biga TSO Hizmet Binasında yapılan 
törenle imzalandı.

Biga Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Şadan Doğan ile Karacabey Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Naci Güncü 
tarafından imzalanan işbirliği protokolü töreninde 
Biga Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Eşref 

Temiz, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Melih 
Akyıl, Meclis Üyesi Hüseyin Erdoğan ve Genel 
Sekreter Mustafa Mutlu ile Karacabey Ticaret ve 
Sanayi Odası Meclis Başkanı Asım Ünen, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Feti Toprak, Meclis Üyesi 
Selçuk Erarslan ve Genel Sekreter Özgür Carlı hazır 
bulundu.

Karacabey ve Mustafakemalpaşa Ticaret ve Sanayi 
Odaları ile Ticaret Borsaları Meclis üyeleri, 
Mustafakemalpaşa Ticaret Borsası’nda ikincisi 
düzenlenen birliktelik toplantısında bir araya 
geldi. Dört Oda ve Borsanın Meclis üyelerinin 
katılımıyla gerçekleştirilen toplantıda Karacabey ve 
Mustafakemalpaşa’nın ortaklaşa gerçekleştirebileceği 
projeler ve İlçelerimizi ilgilendiren çalışmalar 
hakkında görüşler paylaşılarak yaşanan gelişmeler 
değerlendirildi.

Ocak ayında Karacabey’de gerçekleşen toplantıda 
alınan karar çerçevesinde Bursa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Sayın Recep Altepe’ ye yapılan ziyaret, 

Bursa Kent Konseyi Toplantısı ve Bursa Ticaret ve 
Sanayi Odası’nda yapılan toplantı ile kurulması 
planlanan Organize Sanayi Bölgesi hakkın da 
yaşanan gelişmeler Oda ve Borsa Başkanlarınca 
Meclis Üyelerine aktarıldı. Planlanan OSB’nin 
İlçelerimizin; İşgücü, tarım ve ekonomisi ile 
çevreye olacak etkileri hakkında görüşler alınarak 
değerlendirmelerde bulunuldu.  

Toplantının bir diğer önemli gündem maddesinde ise 

her iki ilçenin de yıllardır özlemle beklediği 4 yıllık 

Fakülte hayali ile ilgili yaşanan önemli gelişmeler 

değerlendirildi. Daha önceleri Uludağ Üniversitesi 

tarafından çeşitli sebeplerle uygun görülmeyen ve 

ilçelerinde tek başına hayata geçirmesi neredeyse 

olanaksız gibi görülen fakülte hayali; Karacabey 

ve Mustafakemalpaşa STK’ larının birlikteliği ile 

gerçekleşme aşamasında hızla ilerliyor.
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Karacabey Sempozyumu Gerçekleştirildi  

2.2.5-Karacabey Sempozyumu

TOBB Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu ve 
TOBB Yönetim Kurulu Üyelerinin Bursa temasları 
kapsamında İlçelerimize yapılan ziyaretlerde Sayın 
TOBB Başkanımızın da destekleri alındı. TOBB 
Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesine bağlı Doğa 
Bilimleri Fakülte ve Kampüsü kurulması önerisi 
kabul görürken, Karacabeyli hayırsever işadamı 
ve Bursa Ticaret Borsası Başkanı Özer Matlı’nın 
Veterinerlik Fakültesini yapmaya gönüllü olması 
artık bu hayalin gerçekleşmesi yönünde önemli 
adımlar olarak göze çarpıyor.

TOBB ETÜ’nin en önemli özelliğinin pratik 
ve uygulamalı eğitime verdiği önem ve işbaşı 
staj imkânları olduğunu belirten Oda ve Borsa 
Başkanları; aynı zamanda Türkiye’nin ilk 100’ünden 
çok sayıda öğrenci aldığını ve işverenlerin nitelikli 
kadro ihtiyaçlarına cevap verirken, mezunlarının da 
iş bulma garantisi ile eğitim aldıklarını ifade ederek, 
benzer bir çalışmanın Bursa Teknik Üniversitesi 

ile de yürütüldüğünü sözlerine eklediler. Başkanlar 
ayrıca, iki ilçenin güç birliği ile kurulacak fakülte ve 
kampüs projesinin öğrencileri de cezbedeceği, gerek 
lojistik konumu gerekse turizm ve doğal güzellikleri, 
misafirperver halkımızın kabulü ile her geçen gün 
büyüyecek bir projenin başladığı belirttiler.

Toplantıda, çalışmaları takip etmek ve gerekli 
girişimlerde bulunmak üzere Oda ve Borsa Meclis 
Üyeleri ile Genel Sekreterlerinden oluşan 12 kişilik 
bir komisyon kuruldu.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası ile Uludağ 
Üniversitesi Karacabey Meslek Yüksekokulu 
tarafından birlikte düzenlenen “Karacabey 
Sempozyumu” gerçekleştirildi. 

Karacabey’in sorunlarının çözümüne yönelik 
önerilerde bulunmak ve gelecek vizyonunun 
belirlenmesine katkı sağlamak amacıyla düzenlenen 
sempozyumda Karacabey’in tarihi, kültürel ve 

sanatsal değerleri, doğal kaynakları, çevre ve turizm 
değerleri, tarım ve hayvancılığı, eğitimi, sağlık ve 
sportif yönü, kentleşmesi, sosyal yapısı, sanayi, 
ticaret ve ekonomik yapısı ele alındı.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası salonlarında 
gerçekleştirilen Karacabey Sempozyumu’nun 
açılışında konuşan Yönetim Kurulu Başkanımız Naci 
Güncü, “İstanbul - İzmir - Çanakkale güzergâhında 
geçiş noktası olan ilçemiz, bereketli toprakları ve 
sayısız değerleri ile herkes tarafından tanınmakta 
ve bilinmektedir. Kısa zamanda tamamlanacak 
İzmit - İzmir otoyolu ve hızlı tren, ilçemizin Bursa 
ve Balıkesir’i birleştirecek kesişme noktasında yer 
almasını sağlayacaktır. Bu yatırım ile Bursa’nın 
genişleme istikametinde olan ilçemiz, İstanbul’un 
yeniden yapılandırılması projeksiyonunda gelecek 
yatırımlara kapısını açarak Güney Marmara’nın 
üretim ve lojistik üssü olmaya adaydır” dedi.
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Sempozyum Bilim Kurulu Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
Ak ve Uludağ Üniversitesi Karacabey Meslek 
Yüksekokulu Müdürü Prof. Dr. Mustafa Tayar’ın 
organizasyon hakkında verdikleri bilgilerden sonra 

Karacabey TSO geçmiş dönem Meclis Başkanı ve 
SÜTAŞ Yönetim Kurulu Başkanvekili Tarık Tezel 
de SÜTAŞ’ın çalışmaları hakkında açıklamalarda 
bulundu.

Sempozyum açılış konuşmaları bölümünde 
konuşan Karacabey Belediye Başkanı Ali Özkan, 
“Böylesine önemli bir organizasyonun Karacabey’de 
gerçekleşmesinden memnuniyet duyduklarını, 
Karacabey denince akıllara ilk olarak soğan, 
domates, salça, Yeniköy (Boğaz) ve Karacabey’in 
lojistik konumu gelmektedir. Ama Karacabey 
değişiyor. Bu nedenle önce Karacabeylilerin 
Karacabey’in değerini bilmesini sağlamalıyız. 
Karacabey markasının değerinin arttırmamız, 
kentlilik bilinci ve aidiyet hissini oluşturmamız ve 
Karacabey’i kentlerin, şehirlerin rekabetinde ön 
plana çıkarmalıyız.” şeklinde konuştu.

Karacabey Kaymakamı Dr. Yusuf Gökhan Yolcu da 

Karacabey’in yüzyıllardır hep üretim faaliyetinin 
içinde olduğunu belirtirken, “Karacabey’i yeni 
fırsatlar bekliyor, üretimin daha da artacağını 
düşünüyorum.” dedi.

Ardından söz alan Uludağ Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Yusuf  Ulcay da, bölgesel kalkınmanın planlamada 
önemli yerinin bulunduğunu hatırlattıktan sonra, 
küresel düşünülüp yerelde harekete geçilmesi 
gerektiğini söyledi. Uludağ Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yusuf Ulcay konuşmasını şöyle sürdürdü; 
“Otoyol Projesi Karacabey’in fırsatlarını arttıracak, 

ileri jenerasyon yeni limanın bu bölgeye, Karacabey 
ile Bandırma arasına kurulması gerekiyor. Üniversite 
olarak biz bu konuları önemsiyoruz. Bilhassa bu 
yıl kuruluşunun 20. yılını kutladığımız Karacabey 
Meslek Yüksekokulu da çok değişik alanlarda 
Karacabey’e önemli kazanımlar sağlamaktadır.” 

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanvekili Abdülkadir 
Karlık, toplantıda ele alınan konularla Karacabey’in 
gelecek 50 yılının planlanacağı belirtilirken, 
“Karacabey, Bursa’ya her anlamda önemli katkılar 
sağlayan bir ilçemizdir. Bu nedenle Bursa Büyükşehir 
Belediyemiz Karacabey’e bu yıl 13 milyon TL’lik bir 
yatırım yapmıştır ve yıl sonuna kadar bu yatırım 
50 milyon TL’yi bulacaktır. Ayrıca arıtma tesisi 
için 40 milyon TL, içme suyuna 60 milyon TL ve 
kanalizasyon ve yağmur suyuna da 90 milyon TL 
olmak üzere toplam 190 milyon TL’lik yatırım 
ile Karacabey’in gelecek 50 yılı planlanmakta ve 

geleceği garanti altına alınmaktadır.” dedi.

Karacabey Belediye Başkanı Ali Özkan: “Karacabey’in Değerlerinin Bilinmesini Sağlamalıyız”

Uludağ Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yusuf Ulcay: “Karacabey Çekim Merkezi Haline Gelecek”

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanvekili Karlık: “Karacabey’in 50 Yılı Planlanacak”
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Yapılan konuşmaların ardından araştırmacı - tarihçi 
yazar Şaban Yalazı’nın başkanlığında gerçekleştirilen 
“Karacabey’in Dünü, Bugünü ve Geleceği” başlıklı 
panelde ise Prof. Dr. İsmet Arıcı, BEBKA Planlama 
Uzmanı Serhat Karasungur, Karacabey Belediye 
Başkanı Ali Özkan, Karacabey Ticaret Borsası 

Başkanı Murad Bertan, Bursa Ticaret Borsası 
Başkanı Özer Matlı ve Ziraat Mühendisleri Odası 
Bursa Şubesi Başkanı Doç. Dr. Ertuğrul Aksoy 
farklı alanlardaki sorunları ve çözüm önerilerini ele 
aldılar.

Sempozyumun 2. gününde Karacabey’in tarım ve 
hayvancılık, eğitim, sağlık ve spor, kentleşme ve 
sosyal yapı, sanayi, ticaret ve ekonomi konuları ele 
alındı.

Sempozyumun sabah oturumunda Prof. Dr. 
Mustafa Tayar’ın başkanlığında tarım ve hayvancılık 
konusu ele alındı. Oturumda konuşan işadamı 
Sencer Solakoğlu, “Ülkemizde 100 lt. süt üretmek 
için 50-60 dolar maliyetle karşı karşıyayız. Bunu 
Fransa, Almanya, İspanya’dan daha ucuza mal 
edebilmeliyiz ama durum böyle değil. Sütün ve 
yemin Karacabey’de hem daha ucuz, hem de daha 
kaliteli olması gerekiyor. Arazi fiyatları artıyor ve 
bu durumda kıymetlenen arazilerde tarım yapmak 
yerine sanayi tesisi kuruluyor veya depolara kiraya 

veriliyor. Üreticiler hayvan yemlemede kullanılan 
mısırı ekeceğine endüstriyel tarım ürünlerinin 
ekimini tercih ediyor. Haliyle yem fiyatları artıyor ve 
hayvan daha az yemle besleniyor. Bu durumda hem 
hayvanın sağlığı hem de süt kalitesi bozuluyor.” dedi.

Sencer, hayvancılıkta ve süt üretiminde 
sürdürülebilirlik için yapılması gerekenleri şöyle 
sıraladı: “Önce sütün vasıflarının tanımlanması 
lazım. Süt sadece beyaz bir sıvı değildir. AB 
şartlarına uyum sürecimiz doğru işlemiyor. AB’nin 
konuyla ilgili 17 bin sayfalık müktesebatı tercüme 
edilip “buyrun uygulayın” deniyor ama bizim 
kendimize göre koşullarımız var. Bunlar göz önünde 
bulundurulmalı. Hayvancılığın ve süt üreticilerinin 
kendi aralarında daha organize olmaları gerekiyor.”

Prof. Dr. İsmet Arıcı da süt sığırcılığında Türkiye’de 
bir yapı oluşturulmadığını dile getirdi. İşletmelerin 
köylerde sıkıştığını ifade eden Prof. Dr. Arıcı, “Tarım 
arazileri olmayan, yemini üretmeyen işletmelerin 

geleceğe taşınması zor. Hayvancılıkla ilgili yatırım 
yapmak isteyenlerin mutlaka tarım arazisine sahip 
olması gerekli. Sorunların çözümü için çiftçi, 
üniversiteler ve devlet el ele vermeli.” dedi.

Prof. Dr. Arıcı’nın ardından Sezer Tarım firması 
yetkilisi Serkan Karaca karlılığın devamı için arazi, 
makine, personel seçiminde ve yapılaşmada doğru 
adımlar atmanın önemli olduğuna dikkat çekerken 
Agromar A.Ş Genel Müdürü Dr. Sabahattin 
Bodur, tohum konusunda Türk Halkının yanlış 
yönlendirildiğini ifade etti. SALKONDER Genel 

Koordinatörü Ahmet Özmumcu ise, domates 
ve salça üretiminde karlılığın sürekli olması için 
sözleşmeli tarımın yaygınlaşması gerektiğini 
aktardı. Özmumcu, “Sanayici ve çiftçi el ele verirse 
bu başarılabilir. Böylece ürün hem ihraç edileceği 
hem de iç piyasada satılacağı kadar üretilir.” şeklinde 
konuştu.

Prof. Dr. Müfit Parlak’ın başkanlığını yaptığı 
oturumda ise Karacabey’in eğitim, sağlık ve sportif 
yönü ele alındı. Bu oturuma konuşmacı olarak katılan 
İlçe Sağlık Müdürü Dr. Ensar Uygun ve İlçe Spor 
Müdür Vekili S. Ayhan Sağlam, müdürlüklerinin 

çalışmaları hakkında bilgi verirler iken, Prof. Dr. 
Mustafa Tayar ve Prof. Dr. İbrahim Ak da Karacabey 
Meslek Yüksekokulu çalışmaları ve üniversite 
- sanayi işbirliği hakkında değerlendirmelerde 
bulundular.

KARACABEY SEMPOZYUMU 2. GÜN

HAYVANCILIK İÇİN TARIM ARAZİSİ ŞART

ÇİFTÇİ VE SANAYİCİ EL ELE VERMELİ

KARACABEY’İN EĞİTİM, SAĞLIK VE SPORTİF YÖNÜ
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Prof. Dr. Erol İyibozkurt’un yönettiği sempozyumun 
8. oturumuna konuşmacı olarak Prof. Dr. Zeyyat 
Sabuncuoğlu, Karacabey Ticaret Borsası Başkanı 
Murad Bertan, EKADER Başkanı Güllü Bilgin, Doç. 
Dr. Sertaç Dokuzlu ve Yönetim Kurulu Başkanımız 
Naci Güncü katıldı.

Prof. Dr. Zeyyat Sabuncuoğlu, Karacabey’in pek 
çok özellikleriyle marka şehir potansiyeli taşıdığını 
belirtirken “Karacabey Güney Marmara’nın 
parlayan yıldızıdır.” dedi. Prof. Dr. Sabuncuoğlu, 
“Karacabey’de vizyon olabildiğince geniş tutulmalı. 

İlçenin taşıdığı potansiyeli 5T ile açıklayabilirim ve 
bunlar Tabiat, Tarih, Tarım, Turizm ve Teknopark - 
Batı OSB’dir” dedi.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Naci Güncü ise KTSO’nun çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. Karacabey’in bölge ticaret 
ve sanayisini yönlendirdiğini ifade eden Güncü, 
“Bin iki yüz üye ve sektörel çeşitlilik ile örnek 
oluyoruz. Bölgemizde yatırımlara her gün yenileri 
ekleniyor. İstanbul ve Bursa’nın yüzünü Karacabey’e, 
Karacabey’in de müreffeh bir geleceğe döndüğü bu 
topraklar, üretim faktörlerinin bir arada yer aldığı 
özellikli bir bölge. Üretim ve ürün teknolojilerimizi 
geliştirmek, bunları yaparken varlığımızı ve 

değerlerimizi korumak adına Karacabeyliler olarak 
hep birlikte el ele vermemiz ve geleceğe emin 
adımlarla yürümemiz gerektiği unutulmamalıdır.” 
şeklinde konuştu.

Karacabey Ticaret Borsası Başkanı Murad Bertan 
ise KTB’nin çalışmaları hakkında bilgi verirken 
Doç. Dr. Sertaç Dokuzlu, Coğrafi İşaretler hakkında 
yaptığı sunumla Karacabey Soğanının coğrafi işaret 
olarak tescilinin alınması konusundaki çalışmalarını 
anlattı.

Prof. Dr. Zeyyat Sabuncuoğlu’ nun yönettiği 9. 
oturuma ise Matlı Yem adına Erdem Bora İmer, 
Sütaş adına Dilay Çalışkaner, NSK Otomotiv adına 
İcra Kurulu Başkanı Ömer Kazangil ve Yard. Doç. 
Dr. Metin Güldaş katıldı.

Matlı A.Ş’nin kuruluşundan günümüze kadar olan 
gelişme sürecinin tarihinden bahseden Erdem 

Bora İmer, “Matlı A.Ş Karacabey’de serpilen ve 
tüm Türkiye’ye yayılan bir tohumdur. Türkiye’nin 
6 bölgesindeki üretimiyle “Kazan Kazandır” 
felsefesiyle çalışıyoruz. Üreticilerimizi eğitmek için 
köy köy, dam dam geziyoruz. Daha çok verim elde 
etmek, daha çok kazandırmak için var gücümüzle 
çalışıyoruz.” dedi.

NSK Otomotiv adına oturuma katılan İcra Kurulu 
Başkanı Ömer Kazangil de, “Karacabey’de doğduk ve 
doyuyoruz. Bu kentte olmaktan, burada üretmekten, 
burada istihdam sağlamaktan gurur duyuyoruz. 
Karacabey gelecekte Bursa’nın banliyösü olacaktır. 
Bu yüzden tedbirlerimizi almalı ve Karacabey’in 
geleceğini planlamalıyız. Biz bu amaçla arkamıza 
hayırsever işadamlarımızın desteğini de alarak bir 

mesleki eğitim merkezi kurmak üzere çalışmalara 
başladık.” dedi.

Yrd. Doç. Dr. Metin Güldaş da Mihaliç peyniri ile 
sunum yaptı. SÜTAŞ adına Dilay Çalışkaner ise 
bu sene kuruluşunun 40. yılını kutlayan SÜTAŞ’ın 
ulusal bir marka olma serüvenini anlattı.

KARACABEY TSO YÖNETİM KURULU BAŞKANI NACİ GÜNCÜ: “KARACABEY YÜZÜNÜ GELECEĞE DÖNDÜ”

ERDEM BORA İMER (MATLI YEM A.Ş): “KAZAN - KAZANDIR FELSEFESİYLE ÇALIŞIYORUZ”

ÖMER KAZANGİL: “5 KITADA 100’DEN FAZLA ÜLKEYE İHRACAT YAPIYORUZ”
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İlki gerçekleştirilen Karacabey Sempozyumu’nun 
kapanış oturumuna ise KTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Naci Güncü ve Sempozyum Bilim Kurulu 
Başkanı Prof. Dr. İbrahim Ak’ın yanı sıra Bursa 
Ticaret Borsası Başkanı, Karacabey Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın geçmiş dönem Yönetim Kurulu Başkanı 
ve Matlı A.Ş Yönetim Kurulu Başkanı Özer Matlı, 
Karacabey Ticaret Borsası Başkanı Murad Bertan 
ve Karacabey Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet 
Vural katıldılar.

Sempozyum Bilim Kurulu Başkanı Prof. Dr. 
İbrahim Ak, “Bu sempozyumda emeği geçen 
herkese ayrı ayrı teşekkür etmek istiyorum. Bu 
sempozyumun ardında çok ciddi emekler var. 
Burada amacımız geçmişimizin bir envanterinin 
çıkarılması, bugünümüzün paylaşılması ve gelecek 
hedeflerimizin belirlenmesiydi. Bu bir başlangıç 
olacak. Karacabey’deki tüm kurum ve kuruluşların 
bir arada olduğu önemli bir etkinlik oldu. Artık 
belli periyotlarda sempozyumların tekrarlanması 
ve alınan kararların takip edilmesi gerekiyor. Sadece 
oturup konuşmak yetmez. Sempozyum 1 panel ve 
9 oturumla 2 gün boyunca olmak üzere rekor bir 
tempoda gerçekleştirildi.” diye konuştu.

Son oturumda bu sene ilki düzenlenen sempozyumda 
ele alınan konuların önümüzdeki yıllarda takip 
edilmesi amacıyla raporlama çalışmalarının devam 
edileceği ifade edildi.

Değerlendirme Toplantısında konuşan Karacabey 
Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet Vural 
“Karacabey, Bursa’nın yükselen yıldızı olacaktır.” 
dedi.

Sempozyumun genelini değerlendiren Karacabey 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Naci Güncü de, bir buçuk yılda çok yoğun emeklerle 
meydana getirilen sempozyumda arzu ettikleri 
sonuca ulaştıklarını söyledi. Güncü, “Karacabey’in 
dünü, bugünü, geleceği mottosuyla bu sempozyuma 
bir isim koyduk. Bu etkinliğimizle Karacabey’in 
geleceğine önemli bir not düştük. Karacabey’in önü 
açık, Bölgenin parlayan yıldızı olacaktır.” dedi.

Kapanış oturumunun son konuşmasını yapan 
Bursa Ticaret Borsası Başkanı Özer Matlı, “Bu 
organizasyonu gerçekleştiren tüm arkadaşlara 
teşekkür ediyorum. 2 gün süresince sabahtan 
akşama kadar yoğun toplantılar gerçekleştirildi 
ve işin sonunda Karacabey kendi değerlerinin iyi 
bir yerde olduğunu gördü. Uludağ Üniversitesi ile 
beraber Karacabey’i bütünleştirmek için bir takım 
oluştu. Artık yeni Karacabeylilere sahibiz. Hepsi 
markalaşmanın birer süreci. Biz kendi adımıza 
derslerimizi aldık. Hep birlikte inanarak yola 
çıktığımızda başaramayacağımız hiçbir şey yok.” 
dedi. 

KAPANIŞ OTURUMU

Karacabey Sempozyumu Kapanış & Değerlendirme Toplantısı

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası ile Uludağ 
Üniversitesi Karacabey Meslek Yüksekokulu’nun 
birlikte düzenlediği Karacabey Sempozyumu’nun 
kapanış ve değerlendirme toplantısı, Karacabey 
Belediyesi Başkan Yardımcısı Mehmet Vural, 
kamu kurum ve kuruluşlarının yetkilileri, sivil 
toplum kuruluşları ve Uludağ Üniversitesi öğretim görevlilerinin katılımlarıyla gerçekleştirildi.
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Değerlendirme toplan-
tısında bir buçuk yıllık 
süre zarfında 8 başlık-
ta düzenlenen çalıştay-
ların ve Ekim ayında 
düzenlenen sempoz-
yumun sonuçları ele 
alındı. Karacabey’in 
gelecek vizyonunun 
belirlenmesi hususunda tespit edilen sorunlar ve çö-
züm önerileri görüşüldü.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı ve Sempozyum Düzenleme Kurulu Başkanı 
Naci Güncü, tüm katılımcılara katkıları için teşek-
kür ederek sözlerine başladı. Karacabey Sempozyu-
munun amacına ulaşacağına inancının tam olduğu-
nu belirten Güncü, düzenlenen toplantının, yapılan 

tüm çalıştayların ve tamamlanan sempozyumun bir 
özeti olacağını ifade etti. Toplantıda söz alan Ulu-
dağ Üniversitesi Karacabey Meslek Yüksekokulu 
Müdürü Prof. Dr. Mustafa Tayar, Karacabey harası 
içerisinde Uludağ Üniversitesi Bitkisel ve Hayvan-
sal Üretim AR-GE Merkezi, Karacabey MYO’da 
Karacabey’e özgü domates tohumlarının korunması, 
Karacabey’in tüm üretim değerlerinin e-ticaret ile 
dünyaya açılması konularında hazırladıkları proje-
leri katılımcılar ile paylaştı.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası 8. Meslek 
Komitesi ve Karacabey Sosyal Güvenlik Merkezi 
Müdürlüğü birlikteliğinde düzenlenen 4/1-b(Bağ-
Kur) Sigortalılığının Sona Erdirilmesi ve SGK 
Mevzuatı hakkında Sorular ve Cevaplar konulu 
Bilgilendirme Toplantısı yapıldı.

Karacabey Sosyal Güvenlik Merkezi Müdürü 
Erkan İşçi ve uzman Yalçın Kırlı’nın anlatımıyla 
gerçekleşen toplantıya KTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Naci Güncü, KTSO Meclis Üyeleri, KTSO 
Üyeleri, muhasebeciler ve vatandaşlar katılım 
gösterdi. Toplantıda şirket ortaklarının 4/1-b’ye giriş 

çıkış süreleri ve koşulları başta olmak üzere, en son 
değişiklikler kapsamında karşılaşılan problemler ve 
çözüm yolları katılımcılara aktarıldı.

2.2.6-Meslek Komiteleri Faaliyetleri
8.Meslek Komitesi ve Sosyal Güvenlik Merkezi’ nden Bilgilendirme Toplantısı

1.Meslek Komitesi – TÜSEDAD – Biokey İşbirliği ile Hayvansal Üretim Konulu Seminer
Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası 1. Meslek 
Komitesi – TÜSEDAD – Biokey işbirliği ile “Yeni 
Nesil Otolize Maya ile Gelişmiş Rumen Performansı 
ve Mikotoksin Risk Yönetimi” konulu seminer 
düzenlendi.



İmaret Cami-i
İmaret Cami-i Cami şehzadelerden Alaüddin’in 
annesinin kardeşi olması sebebiyle, “Dayı” namıyla 
anılan Karaca Bey (Karaca Paşa)’nındı. Giriş kapısı 
üzerinde üç satır halinde güzel bir sülüs celisi ile 
yazılıp mermere işlenmiş kitabesi vardır. Kitabeye 
göre “İmaret”, Fatih Sultan Mehmet döneminde 
“Abdullah oğlu Dayı Karaca Bey” in emriyle 861 
H./1456-57 M. yılında yapılmıştır. Son cemaat 
yerinin batısındaki mermer lahdin ayak taşı dış 
yüzeyde, Karaca Bey’in Şaban 860H./20 Temmuz 

1456 M. yılında şehid olduğu belirtilir. Bu imaretin 
(yapılmasını), sekiz yüz altmış bir hicri tarihinde, 
(Mülkü ebedi olsun) Murad Han oğlu Sultan 
Mehmet’in devletli günlerinde, Allah’ın rahmetine 
muhtaç, merhum, mağfur, saadetli ve şehid, büyük 
emir, hatırlı komutan, Abdullah oğlu Dayı Karaca Bey 
emretmiştir.Murat Hüdavendigar’ın paşalarından, 
Karacabey Bin Abdullah tarafından 1446 tarihinde 
yaptırılmaya başlanmış, ancak 1456 yılında katıldığı 
Belgrat Savaşında şehit düşünceBin Abdullah 
tarafından 1446 tarihinde yaptırılmaya başlanmış, 
ancak 1456 yılında katıldığı Belgrat Savaşında şehit 
düşünce ailesi tarafından 1457’detamamlatılmıştır. 
Caminin 36 penceresi, 9 kubbesi, iki kapılı bir 
minaresi vardır. 1853 yılındaki zelzelede büyük 
ölçüde harap olan yapı daha sonraları Yunanlılar 
tarafından da tahrip edilmiştir. Kullanılamaz haldeki 

yapı 1971-72 yıllarında Vakıflar Genel Müdürlüğünce 
onarımına başlanan cami-i12.07.1980 tarihinde 
ibadete açılmıştır. Kuzey tarafındaki imaret yok 
olmuştur. Son cemaat revakının minare etrafındaki 
kubbesi altında Karacabey’in mezarı vardır. “Bu 
sekiz yüz altmış senesi Şaban ayı ortalarında, Murad 
Han pğlu sultan Mehmet’in halifelik zamanında , 
Belgrat Kalesi muharebelerinde şehit olan saadetli, 
merhum ve mağfur, Abdullah oğlu büyük emir 
Karaca Bey’in kabridir.” yazılıdır. Dayı Karacabey 
Türbesi İmaret Cami-i bahçesindedir. Bu camiyi 
yaptıran ve ilçemize ismini veren zattır.

Uluabatlı Hasan Anıtı İstanbul’un fethinin 
500. yıl döneminde Uluabad’lı Hasan’ın 
olduğu köyde yaptırılmıştır.

Uluabatlı Hasan Anıtı
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2.2.7-Açılışlar, Çeşitli Ziyaret ve Programlar

KTSO’dan MSK’ya Ziyaret

Sütaş’ ın 40. Yılı Dolayısıyla Ziyaretimiz

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkan ve Üyeleri, MSK Çelik Dövme San. ve Tic. 
Ltd. Şti.’ni ziyaret ederek başarıyla geçen 20. çalışma 
yıllarını kutladı.

Hayırlı Olsun Ziyaretleri

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, ilçemizde 
görevlerine yeni başlayan Ziraat Bankası Müdürü 
Ramazan İlik ve T. Ekonomi Bankası Müdürü Kemal 
Canpolat’a “ Hayırlı Olsun “ ziyaretinde bulundular.

Karacabey Ticaret ve Sa-
nayi Odası Meclis Üyeleri, 
40.yılını kutlayan Sütaş 
A.Ş.’ye ziyarette buluna-
rak, Sütaş A.Ş. Yönetim 
Kurulu Başkan Vekili Se-
lim Tarık Tezel ile birara-
ya geldi. Sütaş’ ın tarihi-
ni, bugünkü durumunu, 
hedeflerini anlatan Tezel, 
sürdürülebilirlik ve ekip 
olabilmenin öneminden 
bahsetti. Bir önceki dönem KTSO Meclis Başkanlığı 
görevini de yürüten Tezel, sektörde 40. Yılımızı ya-
şadığımız bu günlerde yeniliklerin öncüsü olmaya 
devam edeceğiz diyerek, KTSO heyetine ziyaretten 
dolayı duyduğu mutluluğu ifade etti.

40 yıldır ilçeye ve ülke ekonomisine katmış olduk-
ları değer adına şükranlarını sunan KTSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Naci Güncü, S.Tarık Tezel’ e Türk 

bayrağı motifli filografi tablosu takdim ederek Sütaş’ 
ın ilçenin gururu olduğunu dile getirdi. 

Beraber yenilen yemeğin ardından KTSO Meclis 
Üyeleri, Sütaş A.Ş. Yönetim Kurulu Başkan Vekili 
S.Tarık Tezel’ e teşekkür ederek çalışmalarında ba-
şarılar diledi.
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BUTGEM’ den Odamıza Ziyaret

S.S. Balıkesir-Bursa Pancar Ekicileri Kooperatifi’ ne Ziyaret

İnsan Kaynakları Yetkilileri NSK Otomotiv’ de Bir Araya Geldi

Bursa Veteriner Hekimler Odası Başkanı Sinan Sağlam Odamıza Ziyarette Bulundu

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası öncülüğünde 
başlatılan İK Buluşmalarının 3.sü NSK Otomotiv’de 
gerçekleştirildi. 

Karacabey’de faaliyet gösteren firmaların İnsan Kay-
nakları yetkilileri, değişen yasa ve mevzuatlar hak-
kında bilgi paylaşımında bulunmak üzere NSK Oto-
motiv fabrikasında bir araya geldiler.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’ nın organizasyo-
nunda gerçekleştirilen toplantıya Bursa Çalışma ve 
İş Kurumu İl Müdürlüğü Şube Müdürü Şükrü Ba-
kaç ile birlikte şirketlerin İnsan Kaynakları yetkilile-
ri katıldı. Toplantıda 6645 sayılı yasa ile düzenleme 

yapılan işbaşı eğitim programları Bursa İŞKUR Şube 
Müdürü Şükrü Bakaç tarafından İnsan Kaynakları 
yetkililerine aktarıldı.

BUTGEM Genel Koordinatörü Dr. Muammer 
Paşa odamıza ziyarette bulunarak yönetim kurulu 
üyelerimiz ile bir araya geldi. Karacabey Ticaret 
ve Sanayi Odası’ nın BUTGEM tarzında benzer 
bir proje gerçekleştirmek için yapılacak çalışmalar 
hakkında karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 
Feti Toprak ve Genel Sekreterimiz Özgür Carlı’dan oluşan heyetimiz, S.S 
Balıkesir-Bursa Pancar Ekicileri Kooperatifi Başkanlığı’na yeniden seçilen 
Hasan Karahasanoğlu’a “Hayırlı Olsun” ziyaretinde bulundular. 

Bursa Veteriner Hekimler Odası Başkanı Sinan Sağlam ve odamız 
üyelerinden Veteriner Hekim Hayati Demirel odamıza ziyarette 
bulunarak Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Feti Toprak, Yönetim Kurulu Sayman 
Üye Hüseyin Fikri Sezer ile bir araya gelip karşılıklı görüş alış 
verişinde bulundular.
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Karacabey’ da Faaliyet Gösteren Basın 
Kuruluşları İle Toplantı

Limagrain Karacabey’ de

Karacabey Fan Club Odamıza Ziyarette Bulundu

Anneler Günü’nde Anlamlı Ziyaret 

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, ilçemizde 
faaliyet gösteren basın kuruluşlarının yetkilileri ile 
bir araya geldi. Güncü, Karacabey Sempozyumu ile 
ilgili bilgileri aktarırken yetkililerin görüşlerini aldı.

Dünyanın öncü markalarından Limagrain’in, 
Karacabey’de inşaatına başladığı Türkiye’nin en 
büyük tohumculuk tesisi görkemli bir törenle 
hizmete girdi. Limagrain’in Karacabey’de kurduğu 
dev tesisin açılış kurdelesini Sağlık Bakanı Mehmet 
Müezzinoğlu keserken Yönetim Kurulu Başkanımız 
Naci Güncü de törende yer aldı.

Bursa’ da kurulan Karacabey Fan Club odamıza 
ziyarette bulunurken Yönetim Kurulu Başkanı Fahri 
Yıldız, Başkan Vekili Merter Yoğurtçu, Genel Sekreter 
Veli Tokuş, Sayman Fehmi Yıldız ile Yönetim Kurulu 
Üyeleri İbrahim Temel, Mustafa Sarıkaya ve İlhan 
Benek’ten oluşan Fan Club heyetini Yönetim Kurulu 
Başkanı Naci Güncü ve Genel Sekreter Özgür Carlı 
misafir etti. Karacabey Fan Club hakkında bilgilerin 
anlatıldığı sohbette yapılması planlanan faaliyetlerin 
bilgisi aktarıldı.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcımız Feti Toprak, Yönetim 
Kurulu Sayman Üyemiz H.Fikri Sezer ve Genel 
Sekreterimiz Özgür Carlı’dan oluşan heyetimiz, 
Odamızda kayıtlı en yaşlı bayan üyemiz olan Müjgân 
Abacıoğlu’nu Anneler Günü vesilesi ile ziyaret etti. 
Abacıoğlu, ziyarette 88 yıllık yaşamının 62 yıllık iş 
hayatındaki anılarını Yöneticilerimiz ile paylaştı.

2.2.8-Özel Gün ve Haftalar
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Vergi Haftasında Vergi Dairesi’ nden Odamıza Ziyareti 

Karacabey SGM Müdürü Erkan İşçi’ den Odamıza Ziyaret 

Karacabey Vergi Dairesi Müdürü Ali Kalkan ve 
beraberindeki heyet, 26. Vergi Haftası münasebetiyle 
Odamıza ziyarette bulundular. Meclis Başkanımız 
Asım Ünen, Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü 
ve Meclis Üyemiz Atalay Çetin’in hazır bulunduğu 
ziyarette; 2014 yılı ile ilgili değerlendirmelerde 
bulunuldu. Vergi Dairesi Müdürü Ali Kalkan, bu yıl 
vergi haftasının 26. yılının kutlandığını belirterek, 
“Vergi Haftasının toplumda vergi duyarlılığının 
geliştirilmesi ve verginin toplumun tüm kesimlerine 
yayılmasının sağlanması amacıyla kutlandığını ve 
Devletin kamu harcamalarını gerçekleştirebilmek 
için ihtiyaç duyduğu en önemli kaynak vergiler ile 
karşılanmaktadır ve genel bütçe gelirleri içerisinde 
en fazla paya sahip olan kalem de vergi gelirleridir. 
Vergi yükünün adaletli ve dengeli dağılımı maliye 
politikasının sosyal amacıdır.” dedi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü de 
yükümlülüklerini zamanında yerine getiren 
mükellefler için ek kolaylıklar ve teşvikler 
sağlanmasının faydalı olacağını söyleyerek, Vergi 
Dairesi ile uyumlu çalışmalarımızın bugüne kadar 
olduğu gibi bundan sonra da devam edeceğini 
belirtti.  

Karacabey Sosyal Güvenlik Merkezi Müdürü Erkan 
İşçi, Sosyal Güvenlik Haftası kapsamında Yönetim 
Kurulumuza ziyarette bulundu.

Yönetim Kurulumuz Başkanımız Naci Güncü, 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek 
Merkez Müdürü Erkan İşçi’ nin şahsında tüm SGK 
personelinin Sosyal Güvenlik Haftalarını kutladı.

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’nın web sitesi, 
güncel olarak tutulan ve çok amaçlı sorgulama 
imkânı bulunan üye veri tabanı, üyelerini ilgilendiren 
konularda yerel, ulusal ve uluslararası duyurular ve 
bilgi kaynaklarına erişim, işbirliği teklifleri başta 
olmak üzere ekonomik araştırmalar ve istatistikler, 
Nace kod sistemi, önemli kurum ve kuruluşların 
web linklerini sunmaktadır. Teşvikler, hibeler, 

yatırım fırsatları gibi üyelerinin menfaatlerine 
olan konularda üyelerini süratle bilgilendirmekte 
ve danışmanlık hizmetleri vermektedir. Bu amaçla 
BEBKA, KOSGEB ve TKDK işbirliği ile toplantılar 
düzenlemektedir. 2014 yılında faaliyete geçen 
KOSGEB Temsilciliğimiz, KOBİ’lerimizin devlet 
hibe ve desteklerinden azami olarak faydalanmalarını 
sağlamaktadır. 

2.3-Bilgi, Danışmanlık ve Destek
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Kobi Proje Destek Programı Destek Çağrısı Bilgilendirme Toplantısı

KARACABEY TSO Üyelerine ‘İndirimli Elektrik’ Konusunda Bilgilendirme

Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve 
Destekleme İdaresi Başkanlığı (KOSGEB) tarafından 
teklif çağrısı açılan “KOBİ PROJE DESTEK 
PROGRAMI” na ilişkin bilgilendirme toplantısı 
odamızda gerçekleştirildi. 

KOSGEB Bursa Hizmet Merkezi Müdürlüğü’nde 
görevli KOBİ Uzmanı Erdem Seçkin Bayır 
tarafından gerçekleştirilen sunumda KOBİ’lere 
programın içeriği ve projelerini yazarken dikkat 
etmeleri gereken hususlar hakkında açıklamalarda 
bulunuldu. 

İlgili başvurular sırasında Kosgeb Temsilciliğimizden 
gerekli desteğin sağlanabileceği konusunda 
bilgilendirme yapıldı.

Enerji satış sektöründe faaliyet gösteren CLK Uludağ 
Elektrik, Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası (KTSO) 
üyeleriyle bir araya geldi. Karacabey Ticaret ve Sanayi 
Odası’nda düzenlenen ‘İşimiz gücümüz elektrik’ 
söyleşisi CLK Uludağ Elektrik Genel Müdürü Ali 
Erman Aytaç, Satış Pazarlama Direktörü Alp Arı, 
Karacabey Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Naci Güncü ve oda üyesi kuruluşların temsilcilerin 
katılımıyla gerçekleşti. Serbest tüketicilere 
yönelik sunulan avantajlar ve sektördeki sorun ve 
beklentilerin konuşulduğu toplantıda, CLK Uludağ 
Elektrik Genel Müdürü Ali Erman Aytaç enerji 
sektörü, firmanın pazardaki yeri ve müşterilerine 
sunduğu avantajlar konusunda önemli bilgiler verdi. 
Oda üyelerine özel olanakların sunulacağı işbirliğini 
sağlamak için gerekli çalışmaları yaptıklarını 

belirten CLK Uludağ Elektrik Genel Müdürü Ali 
Erman Aytaç, “Aylık 130 liralık elektrik faturasına 
sahip olan tüm müşteriler başvuru yaparak indirimli 
elektrik avantajından faydalanabiliyor. Serbest 
tüketici anlaşması yaptığımız müşterilerimiz yılda 
yaklaşık bir faturadan tasarruf etmiş oluyor” diye 
konuştu.

KTSO Başkanı Naci Güncü ise, “Üyelerimize sunulan 
indirimli elektrik tarifeleri orta ve uzun vadede 
elektrik maliyetlerin düşürülmesi ile üyelerimizin 
rekabet güçlerini arttırmalarına önemli katkı 
sağlayacaktır. Oda üyesi tüm esnaf ve sanayicimiz 
de sunulan fırsattan faydalanabilecek. Katkılarından 
dolayı herkese teşekkür ederim” dedi. 

2.3.1-Kosgeb Temsilciliği

2.3.2-Elektrik Fiyatlarında İndirim İçin Çalışmalar
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2.4-İş Geliştirme ve Eğitim
Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası olarak, yılda 
2 defa düzenli olarak yapılan Üye Memnuniyet 
Anketleri ile üyelerimize ihtiyaç duydukları eğitim 
konuları sorulmakta ve analiz sonuçları YGG 
Toplantılarında değerlendirilmektedir. Anket 
sonuçlarına göre eğitim faaliyetleri planlanmaktadır. 
2015 yılında düzenlenen ilk ankette % 59 oranında 
Yasalar ve Mevzuat konularında, % 24 Kişisel 
Gelişim konularında eğitim talep edilmiş, gelen 
talepler doğrultusunda Sosyal Güvenlik Kurumu 
ve Vergi Dairesi ile işbirliği yapılarak bilgilendirme 
toplantıları ve ayrıca iletişim konulu kişisel gelişim 
eğitimi düzenlenmiştir. Odamız hem üyelerinin 

hem de kurum ve kuruluşların hizmetine sunduğu 
50 kişilik ve 250 kişilik(gerektiğinde kapasitesi 
arttırılabilen) 2 adet modern eğitim ve konferans 
salonuna sahiptir. Salonlarımızda yeterli aydınlatma, 
iklimlendirme, ses sistemi ve projeksiyon cihazları 
ile etkinlikler için uygun ortam sağlanmıştır. 
Odamızın eğitim salonları ilçemizde faaliyet 
gösteren üyemiz şirketlerin iç eğitimlerinde, genel 
kurul çalışmalarında, sergi ve organizasyonlarda 
sıklıkla kullanılmaktadır. Odamız bütçesinden 
Eğitim ve Danışmanlık için ayrılan pay düzenli 
olarak arttırılmakta, fiili gerçekleşmelerde paralel 
olarak artan oran ve tutarlar ile seyretmektedir.

2.4.1-Eğitimler, Seminerler
KTSO ve BEBKA İşbirliği ile  “2015 Yılı Mali Destek Programları 
Bilgilendirme Toplantısı” Düzenlendi

E-Tebligat Semineri

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası ve BEBKA Bursa 
Eskişehir Bilecik Kalkınma Ajansı’nın işbirliği ile 
“2015 Yılı Mali Destek Programları Bilgilendirme 
Toplantısı” KTSO konferans salonunda 
gerçekleştirildi.

Kırsalda Ekonomik Kalkınma ve Sağlık Turizminin 
Geliştirilmesi konularının destek kapsamına alındığı 
2015 yılı programında 15.000.000,00TL Bütçe kabul 
edilen başvurulara ait projeler için değerlendirileceği 
belirtilerek Bursa Eskişehir Bilecik Bölge Planı’nda 

bölgenin kalkınması için belirlenen gelişme 
eksenleri doğrultusunda hazırlanan üç mali destek 
programına ait bilgiler paylaşıldı.

Karacabey Vergi Dairesi ile birlikte 27.08.2015 
tarihinde yayımlanan 456 seri numaralı Vergi 
Usul Kanunu Genel Tebliğine göre Gelir İdaresi 
Başkanlığının mükelleflerine yapacağı tebligatların 
2016 yılından itibaren “Elektronik” ortamda 
gerçekleştirileceğine dair E-Tebligat Semineri 
düzenlendi. Seminerde vergi dairesi yetkilileri 
tarafından e-tebligat zorunluluğu, başvuru koşulları, 
cezai müeyyideler gibi konularda bilgilendirme 
yapıldıktan sonra sorular cevaplandı.
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KOSGEB, İŞ-KUR ve Odamız işbirliği ile düzenlenen 
Uygulamalı Girişimcilik Eğitimleri tamamlandı.

Eğitmenler Arzu Kırayoğlu ve Tufan Ata Türkyılmaz 
tarafından gerçekleştirilen eğitimlerde kursiyerlere 
iş planı hazırlamanın püf noktaları anlatılırken; 
Yönetim Kurulu Başkanımız Naci Güncü eğitimlere 
katılan kursiyerlere yaptığı konuşmada “Sizleri kendi 
işyerlerinizde ziyaret edebilmek en büyük arzumuz. 

Girdiğiniz yol meşakkatli bir yol, inşallah hepiniz 
hayallerinize ulaşırsınız” şeklinde konuştu.

70 saat süren eğitimleri başarı ile tamamlayan 50 
kursiyer, Girişimcilik Sertifikası almaya hak kazandı.

Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve 
Destekleme İdaresi Başkanlığı(KOSGEB) tarafından 
teklif çağrısı açılan “KOBİ Proje Destek Programı”na 
ilişkin bilgilendirme toplantısı odamızda 
gerçekleştirildi.

Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerde proje kültürü 
ve bilincinin oluşturulması, işletmelerin proje 
yapabilme kapasitelerinin geliştirilmesi suretiyle 
ulusal ve uluslararası rekabet güçlerinin ve ülke 
ekonomisine sağladıkları katma değerin arttırılması 
amacı ile hazırlayacakları projelerin desteklenmesi 
için oluşturulan “KOBİ Proje Destek Programı” 
kapsamında; “KOBİ’lerde Kurumsallaşmanın 
Geliştirilmesi ve KOBİ’lerde Markalaşmaya Geçiş” 
konularında hazırlanacak projelerin destekleneceği 
duyuruldu.

KOSGEB Bursa Müdürlüğü’nde görevli KOBİ 
Uzmanları tarafından gerçekleştirilen sunumda, 

KOBİ’lere programın içeriği, projelerini yazarken 
dikkat etmeleri gereken hususlar ve projelerin 
içerisinde yer alabilecek gider kalemleri (Personel, 
Makine-Teçhizat, Hammadde, Malzeme, Yazılım, 
Hizmet/Diğer) hakkında örneklerle bilgilendirmede 
bulunuldu. Toplantıya katılan KOBİ Temsilcilerine, 
Proje destek üst limitinin 300 bin TL olarak 
belirlendiği ve ilimiz için destek oranının %50 
olduğu bildirildi. 

KOBİ’lerde Kurumsallaşmanın Geliştirilmesi ve KOBİ’lerde 
Markalaşmaya Geçiş Destekleri Hakkında Seminer

Kosgeb Uygulamalı Girişimcilik Eğitimleri Düzenlendi 
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KTSO’da Yurtdışı Katılımlı V. Süt ve Süt Hayvancılığı 
Öğrenci Kongresi Gerçekleştirildi

Sütaş’ın katkılarıyla, Uludağ Üniversitesi Karacabey 
Meslek Yüksek Okulu, Aksaray Üniversitesi Teknik 
Bilimler Meslek Yüksekokulu ve Danimarka Kold 
College tarafından düzenlenen “5. Süt ve Süt 
Hayvancılığı Öğrenci Kongresi”nde bu yıl, “Ottan 
Sofraya Sütçülük” teması işlendi. Karacabey Ticaret 
ve Sanayi Odası’nda gerçekleştirilen Öğrenci 
Kongresi’nde 12 sunulu, 36 poster bildiri olmak 
üzere toplam 48 öğrenci bildirisi yer aldı.

Danimarka Kold Koleji Müdürü Hans Skjerning’in 
başkanlığında yapılan “AB’de Süt Hayvancılığı ve 
Sütçülükte Mesleki Eğitim” konulu panelde ise, 
Danimarka, Almanya, Hollanda ve İngiltere’deki 
mesleki eğitim sistemleri hakkında katılımcılara 
bilgi verildi.

Kongrede; Sütaş Yönetim Kurulu Başkan Vekili Tarık 
Tezel, Uludağ Üniversitesi Karacabey Meslek Yüksek 
Okulu Müdürü Prof. Dr. Mustafa Tayar, Sütaş Eğitim 
Koordinatörü Prof. Dr. İbrahim Ak, Danimarka 
Kold Koleji Müdürü Hans Skjerning, Hollanda 
Van Hall Üniversitesinden Gelein Biewenga ve 
KlaasBolding, Avrupa Süt Endüstrisi Öğrenme 
Birliği Başkanı Torsten Sach, İngiltere Reaseheath 
Kolej Md. Yrd. Dave Kynaston, Aksaray Üniversitesi 
MYO Gıda İşleme Bölüm Başkanı Yrd. Doç. Dr. 
Ayhan Duran ile KMYO Süt Topluluğu Başkanı 
Barış Bayırlı, süt endüstrisi, süt ve süt hayvancılığı 
ve eğitimi konularında çeşitli bilgiler paylaştı.

Programa ayrıca Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Naci Güncü’ nün yanı sıra, Karacabey 
Belediye Başkan Yardımcısı Osman Çatak ve İlçe 
Müftüsü Hikmet Yazıcı, Ege Üniversitesi Tire-
Kutsan MYO Müdürü Prof. Dr. Harun Reşit Uysal, 
Aksaray Üniversitesi Teknik Bilimler Meslek Yüksek 
Okulu ve Uludağ Üniversitesinden öğretim üyeleri 
ve öğrenciler katıldı.

Panellerin ardından öğrenciler tarafından 
hazırlanan bildiri ve posterlerin sunulması ile 
kongre tamamlandı.
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Müşteri İlişkileri Yönetimi & İletişim Semineri 

Mesleki Uygulama Eğitimleri İçin Çalışmalar Başladı

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası’nda Dr. Cengiz 
Tavukçuoğlu’nun sunumu ile “Müşteri İlişkileri 
Yönetimi ve İletişim” semineri gerçekleştirildi. 

Yaşamın her alanında en önemli unsur olan “İletişim” 
hakkında doğru bilinen yanlışlar, daha etkin bir 
iletişim için yapılması ve yapılmaması gerekenler, 
müşteri algı yönetimi ve müşteri tatmini, müşteri 
sadakatine giden yol, duygulara hitap, hizmet kalitesi 
kriterleri gibi konularda Karacabey TSO üyelerini 
örneklerle bilgilendiren Dr. Cengiz Tavukçuoğlu, , 

kendisini Karacabey TSO üyeleri ile buluşturan Oda 
Yönetimine teşekkürlerini iletti. 

Karacabey Ticaret ve Sanayi Odası, Karacabey’de 

mesleki teknik eğitim ve nitelikli ara eleman 

yetiştirilmesi konusunda çalışmalara başladı.

Karacabey TSO öncülüğünde uygulama atölyeleri 

oluşturulması suretiyle çeşitli branşlarda kurslar 

düzenlenerek nitelikli ara eleman yetiştirilmesi ve iş 

dünyasına kazandırılması hedefleniyor.

Bursa’da kurulu Bursa Tasarım ve Teknoloji Merkezi 

- BUTGEM tarzı bir yapılanmanın Karacabey’de 

de oluşturulması konusu odamızda düzenlenen 

toplantıda ele alındı.

Toplantının açılışında konuşan Yönetim Kurulu 

Başkanımız Naci Güncü, “Tacir ve Sanayici 

üyelerimizin en büyük problemlerinden birisi olan 

kalifiye eleman sıkıntısını çözebilmek için bir süredir 

yoğun mesai harcıyoruz. Bursa’daki BUTGEM 

yapılanmasının bir benzerini ilçemizde oluşturmak 

istiyoruz.” dedi. 

Toplantıya katılan BUTGEM Genel Koordinatörü 

Muammer Paşa da yılda yaklaşık 1500 - 1800 

2.4.2-Nitelikli Ara Eleman Yetiştirilmesi İle İlgili Çalışmalar
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arası kursiyere eğitim veren BUTGEM örneğinin 

Karacabey’de de kurulması konusunda yapılabilecek 

çalışmalar hakkında açıklamalarda bulundu. 

Odamız ve Odamıza kayıtlı üyelerimizin iştiraki 

ile eğitim merkezi kurulması konusunun da 

değerlendirildiği toplantıda, Karacabey’de mesleki 

eğitim alanında çalışmalar yapmak üzere kurulması 

hedeflenen merkezin kuruluş çalışmalarına 

başlanması kararlaştırıldı.

Odamız artan bütçe imkânlarıyla uluslararası 

fuarlara katılım gösterip, Dış Pazar Ziyaretleri 

gerçekleştirmektedir. Web sitemizde yer alan İşbirliği 

Teklifleri sayfasında TOBB’un Türkiye’den işbirliği 

teklifleri, Dünyadan işbirliği teklifleri, İş Olanakları 

Sistemi ve İhale, Özelleştirme, Yatırım sayfalarına 

yönlendirmeler ile güncel verilere ulaşılmasına 

imkân sağlanmaktadır. Odamıza kayıtlı ihracat 

yapacak üyelerimize dolaşım belgeleri başta olmak 

üzere talep ettikleri konularda destek verilmektedir.  

Odamızda uluslararası ticaret belgeleri olan ATR, 

EUR1 ve Menşe Şahadetnamesi ile üyelerimize 

hizmet sunulmaktadır. Yıllar bazında sırasıyla ATR 

ve EUR1 – Menşe Şahadetnamesi onay rakamları; 

2011 yılında 39 – 261, 2012 yılında 34 – 341, 2013 

yılında 46 – 502, 2014 yılında 55 – 660, 2015 yılında 

62 – 121 olarak gerçekleşmiştir. Ekonomi Bakanlığı 

İhracatı Geliştirme Bakanlığı tarafından hazırlanan 

araştırmalara web sitemizin ülke raporları 

sayfasından erişim verilerek güncel analizlere 

ulaşım imkânı sağlanmaktadır. Üyelerimizin ihracat 

ve dış pazarlar ile ilgili karşılaştıkları problemler ve 

talepleri Yönetim Kurulumuzda yer alan firmaların 

ihracat departmanlarından destek alınarak 

karşılanmaktadır. Odamızda, AB Mevzuatı ve Dış 

Ticaret konularında duyulan uzman eksikliğinin 

giderilmesi hususu Stratejik Planımızda da yer 

bulmuş olup, 1.1.10 maddesi ile yapılacak çalışma 

hedefe bağlanmıştır.

2.5-Uluslararası İlişkiler ve Ticaret

	  

2015	  YILINDA	  ÜYELERİMİZCE	  KATILIM	  SAĞLANAN	  ULUSLARARASI	  FUARLAR	  

SİMA	   FRANSA	   22.02.2015	   26.02.2015	  
AUTOMECHANICA	  MIDDLE	  EAST	  DUBAI	   BAE	   02.06.2015	   04.06.2015	  

MIMS	  POWERED	  BY	  AUTOMECHANİCA	  MOSKOVA	  	   RUSYA	   24.08.2015	   27.08.2015	  

AGRİTECHNİKA	  HANNOVER	   ALMANYA	   10.11.2015	   14.11.2015	  
TEHRAN	  IAP	   İRAN	   10.11.2015	   14.11.2015	  

AUTOMECHANİCA	  SHANGAİ	  	   ÇİN	   	  16.11.2015	   19.11.2015	  
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13 Avrupa ülkesi kurumun üye olduğu bir kuruluşun 
Türkiye’den tek üyesi Karacabey Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın 2014 yılı önerisi ile 2015 yılı toplantısının 
Türkiye de yapılması kararlaştırılmıştı. Uludağ 
Üniversitesi Prof. Dr. İbrahim Ak ve Yrd. Doç. Dr. 
Metin Güldaş’ın yoğun emekleri ile planlanan gerek 
ilçemizin ve sektörün gerekse ülkemizin tanıtımına 
katkı sağlayan organizasyon başarı ile tamamlandı. 

Temel olarak Avrupa Birliği kapsamında, 
süt endüstrisi alanındaki eğitim kalitesinin 
arttırılması, bu kalitenin tüm AB üyesi ülkelerde 
belirli standartlara oturtulması, verilen eğitimin 
onaylanarak oluşturulan bu kalitenin geçerliliğinin 
korunması gibi amaçları olan AEDİL’in Türkiye  
programında  Odamızda 5.si düzenlenen Süt ve Süt 

Hayvancılığı Öğrenci Kongresine katılım, Bursa 
kültürel gezi, Sütaş A.Ş. fabrika ve TİGEM ziyareti 
ve yıllık toplantının gerçekleştirilmesi yer aldı. 

AEDİL Başkanı Torsten Sach, AEDİL Sekreteri 
Marie Pritzkov, Danimarka Kold Kolej, Hans 
Skjerning, Danimarka Agriculture Kolej, Jens Munk 
Kruse, Hollanda Van Hall Ünv. Klaas Bolding, 
Gelein Biewenga, İngiltere Reaseheath Koleji, Dave 
Kynaston ile Jos Schiltz,  Valy Schiltz, Jos Maller, 
Anne Sofi Christiansen, Hanne Lindberg Greisen, 
Lis Korsbjerg, Anne Marie Kaser, Juha Yli-Kovanen, 
Petri Linkoneva, Dyba Marek, Anna Sylwia 
Tarczynska’nın yer aldığı heyet üyeleri organizasyon 
sonrasında ülkelerine uğurlandı.

Avrupa Süt Endüstrisi Öğrenme Birliği (AEDİL) 2015 genel toplantısı
02-04 Haziran 2015 tarihleri arasında Odamız ev sahipliğinde gerçekleştirildi.
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2016 Fuar Takvimi
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